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D'ENTR A DA PU B L IC ITAT

AQUEST MES DESTAQUEM...

Votar o no votar? 

EDITORIAL

És cert, votar no és l'única manera de po-
sicionar-se o d'intentar canviar les coses. 
És cert, no anar a votar també és una for-
ma de manifestar-se. És cert, votar per 
una opció no implica que dugui a terme 
tot el que promet. És cert, el sistema po-
lític que tenim no és perfecte. Molt, mas-
sa, sovint les persones que hi prenen part 
ens deceben, però no totes i no sempre. 
De fet, són majoria els qui no ho fan, els 
qui juguen net, els qui creuen que es po-
den fer coses de bé des de la política.
 Per imperfecte que sigui el sistema, les 
convocatòries electorals són l'oportunitat 
més clara que té la ciutadania d'incidir 
en les decisions de govern. I de totes les 
eleccions possibles, les municipals són, 
sens dubte, les que més directament i 
ràpidament es tradueixen en fets cap al 
votant. Quan es tracta d'una població pe-
tita, com és el cas de PsiP, les municipals 
tenen, a més, un component de proximi-
tat i un extra de compromís pel que fa a 
les persones que posen el seu nom en 
una llista electoral.
 Els set candidats que es presenten a 
l'alcaldia de PsiP i els qui els acompanyen 
a les llistes ho fan amb l'ànim de millo-
rar la qualitat de vida de tots els veïns del 
poble. Uns amb unes idees i altres amb 
altres prioritats, però tots volen el millor 
per PsiP. Presentar-se a unes eleccions 
municipals en un poble com el nostre 
té un plus de voluntariat que mereix un 
respecte i una confiança en el sistema. 
Només per això, el dilema de votar o no 
votar queda resolt: el 28-M, tots a votar.
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MENJANT SA

PLA ESPECIAL
OPERACIÓ BIKINI

Estiu a la vista!

Casa en La Pineda. 160m2 en 
parcela de 400 m2, 3 hb, 3b 
Barbacoa. 425.000€ 

En Can Rovira. 517 m2. Con 
2 pequeñas edifi caciones con 
agua y luz. 123.900€ 

CENTRO de Palau. 70m2. 
3h, 1b, ascensor, reformado, 
bonitas vistas 188.000€ 

CASA TERRENO PISO

En el centro de Palau. 135 m2. 
4 hb, 2 b, sala polivalente, 
terraza de 60 m,   290.000€ • Valoracions gratuïtes 

• Taxacions ofi cials 
• Certifi cats energètics 

• Cèdula d’habitabilitat 
• Herències 
• Assessoria immobiliària

En la Pineda. 210 m2, 5 hb, 3 
b. Barbacoa. Parcela de 550m2  
425.000€ 

2 casas + 2 locales con 600 jar-
dín en pleno centro. Se vende 
todo junto. 495.000€ 

DUPLEX CASA CASA

Semicentro. Con dos viviendas  
independientes. 180 m2. Par-
cela de 400 m2.  349.000€ 

Preciosa parcela de 405 m2, 
en Can Falguera, plana y bien 
orientada. 126.000€ 

Can Rovira. 190m2. 4 hb, 
2b, en buen estado. Jardín y 
piscina. 280.000€ 

CASA TERRENO CASA

Can Rovira. 220 m2. 4 hb. 2 b. 
pisc. y bbk. + pequeño apart. 
600 m2 parcela.  275.000€ 

ALTO STANDING. Casa en Can 
Falguera. 402 m2, 670 m2 de 
parcela. 489.000€ 

En Lliçà d’Amunt. 3.500 
m2 de terreno. 160 m2 de 
vivienda.  345.000€ 

MASIA

Dos casas en Can Falguera. Venta sobre plano. 2 casas en parcela de 400 m2 
cada una. 5 habitaciones  y 3 baños. Suite con baño en planta baja. Piscina. 
Entrega en 12 meses, acabados a escoger.  398.000 € i 429.000 €

2 CASAS

CASA CASA

605 391 714

CONSTRUCCIONS I PROJECTES BAEMA SL 
DES DEL 2000

(IMMOBILIÀRIA ONLINE DES DEL 2018)

telèfon i whatsapp JUANA BAEZA, COMERCIAL

Av. Catalunya, 183 
Palau-solità i Plegamans

Acorama
botiga   taller

93 864 46 722v[Al costat parada Can Cortés]

Busca’ns i segueix-nos també:

@trac_dibuixpintura

Dibuix i Pintura
Nens i adults

A p r é n  a  d e s e n v o l u p a r  l a  t e v a  c r e a t i v i t a t  i  l a  t e v a  t è c n i c a . 
E s p a i  p e t i t ,  a m b i e n t  p r o p e r,  a t e n c i ó  m o l t  p e r s o n a l i t z a d a .

N o  r e q u e r e i x  e x p e r i è n c i a .  A p r e n s  m e n t r e  t ’ h o  p a s s a s  b é ! !
V i n e  a  u n a  c l a s s e  d e  p r o v a ,  t ’ a g r a d a r à ! !

 espai de Acorama
botiga   taller

més de 15 an
ys d’experiè

ncia

C/FOLCH I TORRES, 19 BOTIGUES ROSES 
933887862 / 630 339 029                         magicnailspalau

• Ungles
• Extensió de pestanyes
• Disseny de celles

NOVA COL·LECCIÓ

4 L'ENTREVISTA: JOAN CAROL
És president de la Colla de Ball de Gitanes, una 
entitat que ha revifat després d'un temps d'incer-
tesa i que ara busca noves incorporacions.

8 PARAULA DE JOVE: MIREIA MARÍN 
Paula Muñoz conversa amb aquesta influencer pa-
lauenca, que  va començar a penjar vídeos durant 
la pandèmia i ara ja té 240 mil seguidors a Tik Tok.

16 MUNICIPALITZAR LA NETEJA
Un dels punts més destacats del darrer ple de 
la legislatura va ser l'aprovació de memòria que 
dona llum verda municipalitzar la neteja.

26 MERCAT MEDIEVAL, I JA VAN 20
El Mercat Medieval de PsiP va celebrar la seva 20 
edició en un pont i amb una tarda de pluja. La cita, 
malgrat tot, va convocar força públic.

36 LA COPA D'EUROPA S'ESCAPA 
El Telecable de Gijón va eliminar el Generali HC 
Palau en la primera semifinal de la Copa d'Europa 
per un contundent 6 a 3..

40 ELS CANDIDATS PREGUNTEN
L'Informatiu ha proposat als 7 candidats a l'alcal-
dia que facin de periodistes per un dia i siguin ells 
mateixos els qui s'entrevistin entre ells.
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 Lloc i data de
 naixement:
Palau-solità i Plegamans, 
09/08/1972.
Estudis: Enginyeria 
informàtica
Professió: Enginyer 
informàtic.
Aficions: Caminar, 
l'hoquei i la dansa.
Un llibre: La història 
interminable.
Una pel·lícula: Intereste-
l·lar, La llista de Schindler 
i Avatar.
Una sèrie:  Big Bang 
Theory
Música preferida: 
Whitney Houston i el pop-
rock català.
Forma part d’alguna 
entitat del poble:
Colles de Ball de Gitanes, 
Patronat de Sant Isidre i 
HC Palau.

--Què és el ball de 
gitanes?
--És una dansa tra-

dicional del Vallès, que es balla 
en parelles i que recorda els 
moments de festa de fa molts 
anys. Són balls inspirats en les 
danses gitanes que es feien en 
les celebracions. Una imatge 
que potser la gent recorda és 
l'escena de la pel·lícula El ge-
perut de Notre Dame, on sur-
ten un grup de gitanos cantant 
i ballant. De fet, van arribar aquí 
a Catalunya a través dels gita-
nos, que amenitzaven casa-
ments i festes.
--Quan es comença a ballar al 
nostre poble?
--No hi ha papers ni dates, és 
la memòria dels nostres avis i 
avantpassats el qui ens ho diu. 
En les festes del poble es feien 
aquests balls que s’ensenya-
ven de pares a fills. La Colla de 
Ball de Gitanes de Palau-solità 
i Plegamans es va crear fa 45 
anys, si no recordo malament. 
Uns quants joves del poble, 
entre els quals hi havia el meu 
pare, Joan Carol, van agru-
par-se per formalitzar l’entitat. 

Però ja feia molts anys que es 
feien ball de gitanes al poble. 
--Cal alguna habilitat especial 
per ballar gitanes?
--Habilitat no en cal cap. Hi ha 
gent que balla millor i gent que 
ho fa pitjor, però la idea és tenir 
ganes de passar-ho bé. Si tens 
una mica d'habilitat en seguir el 
ritme, doncs és més fàcil, però 
res més. Hi ha una sèrie de ru-
tines que s'han d'aprendre.
--És més senzill aprendre que 
a ballar sardanes o un vals, per 
exemple?
--Els passos bàsics, sí. Des-
prés, cada ball té la seva co-
reografia i t'has de recordar de 
cada pas, i això ja té més va-
riacions que una sardana. Però 
com a ritme, és més fàcil el ball 
de gitanes.
--Quina és la música que acom-
panya el ball?
--Hi ha cinc tipus. Una és A la 
festa, que la fem servir per en-
trar i sortir de la plaça. Després 
hi ha el xotis, que no té res a 
veure amb el xotis madrileny. 
Hi ha la contradansa, la catxu-
txa i la jota, que tampoc té res 
a veure amb la jota aragonesa.
--Quantes colles tenen ara?
--Ara tenim tres grups, orga-

nitzats per edats. Hi ha el grup 
dels petits, de fins a 8 anys, 
els mitjans, des dels 9 fins als 
12 anys, i els grans, de 13 en 
amunt. Els grans són els únics 
que fem tots els balls, i fins i 
tot alguns de collita pròpia que 
hem afegit al repertori.
--Balls propis?
--Bé, no és que tinguem balls 
propis. El que fem és agafar 
cançons modernes, com ara 
Volcans, de Buhos, o la banda 
sonora del El Petit Príncep, de 
l’Àngel Llatzer, i els ballem amb 
el ritme del ball de gitanes. Això 
agrada a la gent jove.
--Quant fa que està vostè al 
front de les Colles?
--El meu pare i el Josep Perra-
mon ho van deixar cap el 2008 
o el 2009, i durant un parell 
d'anys els va agafar el relleu 
la Carme Solé, però després,  
la cosa es va quedar en l'ai-
re. Alguns dels que ballàvem 
habitualment amb ells ho vam 
mantenir una mica latent. Érem 
la Gemma Ros, el Joan Pe-
rramon, la Roser Costajussà, 
el Xavier Oliveras i algun més. 
Fèiem alguna ballada de tant 
en tant fins que un dia vam de-
cidir convocar més exballadors 

i vam arribar a ser 120, de ma-
nera que vam decidir repren-
dre-ho. Ara som uns 50, però 
volem créixer, i per això fem 
també coses com això d'adap-
tar música moderna.
--Aquest és una dansa en pare-
lla, però sembla que avui dia no 
hi ha molta paritat?
--No, ara a la colla només som 
tres homes, la resta són dones. 
Abans, si no venia la parella 
no s'admetia ningú individual-
ment. Ara s'apunta qui vol, i 
la majoria són noies. No sé dir 
per què, potser és una qüestió 
de timidesa o de prejudicis.
--Com va la captació de nous 
talents?
--Estem contents. Fem divul-
gació i hem estat en alguna 
fira del poble i hem tingut bona 
resposta. També hi va haver 
gent que ens va veure ballar 

Després d'uns anys d'incertesa, va agafar el testi-
moni del seu pare juntament amb un grup d'amics. 
Ara, la Colla de Ball de Gitanes de Palau-solità i Ple-
gamans torna a tenir bona salut, i tot i que els bons 
temps sembla que queden enrere, confien a poder 
convèncer a la gent jove, i als no tan joves perquè 
s'apuntin a gaudir d'aquesta tradicional activitat.

L'ENTR E V IS TA L'ENTR E V IS TA

JOAN CAROL PRESIDENT DE LES COLLES DE BALL DE GITANES

"Ballar gitanes és més 
senzill que ballar una 
sardana o un vals"

l’any passat en un parell d’ac-
tuacions que vam fer i que es 
va interessar i va venir a ballar.
--Quin calendari tenen?
--El nostre referent és el diu-
menge de Sant Isidre, que és 
sempre el primer diumenge 
després del 15 de maig. Allà 
fem la ballada grossa. Orga-
nitzem el calendari d'assajos 
en funció d'això. Mirem de fer 
sempre 10 assajos. Ho fem el 
més curt possible per no inter-
ferir en altres activitats que pu-
guin tenir la gent que balla. No 
volem competir amb activitats 
de tot l'any. Després de Sant 
Isidre, ballem allò que se'ns 
presenta.
--Les sardanes tenen aplecs, 
els geganters, les trobades, i els 
castellers els concursos. Hi ha 
alguna festa de concentració de 
colles?

--Sí, es fa a Montserrat. Totes 
les colles es troben un cop a 
l'any, normalment al voltant de 
l'últim diumenge de maig o el 
primer de juny. Es fa una ba-
llada conjunta que és molt es-
pectacular.
--Vostè també és membre del 
Patronat de Sant Isidre, que or-
ganitza una altra de les festes 
tradicionals del poble, i que es 
fa precisament aquest mes, els 
dies 20 i 21. Quin és l'esperit 
d'aquesta festa?
--Bàsicament, preservar la 
memòria i el coneixement de 
l'activitat agrícola de Palau-so-
lità i Plegamans. Quan es va 
crear no era per recordar. Sant 
Isidre era la festa dels pagesos 
del poble. Es feia una desfila-
da de carrosses, amb animals 
fins i tot, i el poble sortia a gau-
dir-ho. A poc a poc van anar 

desapareixent els pagesos, ara 
en queden molt pocs, i la gent 
ha anat perdent l'interès. Ara 
és una festa per nostàlgics, 
que té també un punt de rei-
vindicació, d'orgull del passat 
pagès del nostre poble.
--Creu que la pagesia rep el 
tracte que es mereix?
--Això ho haurien de respondre 
ells. Però sí que crec que estan 
oblidats i que s'ha perdut una 
mica el respecte cap a aquesta 
activitat i cap al que represen-
ta. Molta gent veu a la pagesia 
com un paisatge per on passe-
jar o anar en bicicleta i no ente-
nen que allà hi ha una activitat 
que mereix un respecte.
--Les festes com aquesta cos-
ta tirar-les endavant cada cop 
més, per què?
--Jo crec que és degut a la 
quantitat d'oferta d'oci que 
hi ha. Tu pots anar a fer co-
ses molt més adrenolítiques 
que anar a veure una exposi-
ció de pagesos o una rua de 
tractors. Per això a la Festa de 
Sant Isidre intentem ficar-hi ara 
elements més lúdics, com jocs 
rurals, balls, rutes guiades, per 
fer-la més atractiva per la gent.
--Des de les institucions públi-
ques es fa el que s’ha de fer en 
aquest sentit?
--A veure, l'Ajuntament ens 
ajuda, però hi ha més voluntat 
que fets. Ara tot és molt com-
plicat. Abans podies treure una 
carrossa amb quatre gallines 
o dos bens, i no passava res. 
Ara, atreveix-te a treure tu una 
gallina sense un certificat de 
sanitat o uns papers, o un per-
mís! Hi ha fins i tot un cert ma-
lestar envers aquest excés de 
normativa per fer segons què.
--Estem en època d'eleccions, 
com a representant d'aques-
tes entitats, què demanaria al 
pròxim govern municipal?
--Que ens ho posin fàcil, si 
més no, que no ens ho com-
pliquin tant. Que puguem fer 
això que fem sense tants en-
trebancs. Nosaltres aquest any 
no hem demanat la subvenció 
municipal perquè ho han posat 
tan complicat que gairebé cal 
un gestor per fer tota la buro-
cràcia. I no hem d'oblidar que 
tot això ho fem voluntaris, gent 
que té la seva feina i que dedi-
ca hores del seu temps lliure.

PEP PUIG
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OPINIÓOPINIÓ

MARIANO GARCÍALA VINYETA

Abril, aigües mil. Altre cop enganyats pel refran-
yer popular. Si fins ara no ens havia mentit en 
qüestions meteorològiques i ara ho fa, potser al-
guna cosa està canviant. Pel maig, cada dia un 
raig, aquest tampoc es complirà?
 Portem, en l'últim any, la meitat de la pluja que 
era habitual. Dit d'altra manera, en el mes vinent, 
per fer un còmput normal anual, hauria de ploure 
tant com ha plogut en el conjunt dels últims onze 
mesos, d'altra banda, un espetec així només faria 
que empitjorar el territori, de tan sec i fràgil com 
està. Tot això passa després de tres anys seguits 
de sequera i de temperatures inusualment altes.
 Les pertorbacions atlàntiques arriben desgas-
tades, i les llevantades són vistes i no vistes. Ja 
fa temps que per anar a fer una feina a l'aire lliure 
o una paella amb els amics no consulto la previ-
sió, no pateixo si plourà o no. Ja no sé on tinc el 
paraigua. Les botes ja no entren fang a casa.
 Ben cert és que es pot viure amb aquestes 
temperatures i aquesta sequera. A Marràqueix 
ho fan, i des de fa molt de temps. Però s'obren 
molts interrogants. Si aquí ens acostem a la me-
teorologia de Marràqueix, allà què passa? És 
aquest un nou patró de conducta del clima? Ens 
hi hem d'adaptar i acostumar, o no cal, per què 
no hi ha nou patró, simplement desequilibri i im-
pressibilitat? Som a temps de revertir o apaivagar 
el mal que li estem fent a l'ecosistema? 

 Què arrasarà aquest canvi, a escala ambien-
tal, social, poblacional, econòmic, estratègic, en 
l'àmbit bèl·lic, inclús?
 Ja fa unes setmanes que la premsa no par-
la gaire del que hauria de ser la principal preo-
cupació de la ciutadania. Potser és que ja està 
plovent com Déu mana i jo m'he despistat amb 
el pluviòmetre sota el ràfec. Però no, aquesta no 
és la raó, la raó, és que després del nyap del 
Decret de sequera del govern, es va fer la cimera 
de partits per la sequera, on sembla que el que 
van acordar és no fer-se mal entre administra-
cions (Generalitat i ajuntaments) des d'ara i fins 
passades les eleccions municipals. Vaja, el clàs-
sic que diu que entre bombers no es trepitgen les 
mànegues, combinat amb l'altre clàssic de xutar 
la pilota endavant. Mentrestant, potser, i aquest 
cop d'incògnit, envien algun conseller a pelegri-
nar a Montserrat.
 Aquest escrit deu ser fruit d'una certa angoixa 
climàtica, ecoansietat, en diuen, però el que la fa 
més greu és que està combinada amb angoixa 
en vers la dubtosa capacitat dels polítics, les se-
ves accions, interaccions, inaccions i altres deri-
ves. 
Aquí, a Marràqueix i arreu.

Silvestre Entredàlies

(Finestra oberta, RadioPalau 91,7 FM, dimarts, 20.00)

Aquí, a Marràqueix i arreu

DELS LECTORS

CÓNDOL PER LA MORT 
D'ALBERT CANUDAS

Des del Casal de la Gent Gran 
volem expressar el nostre 
condol per la pèrdua del nostre 
company i amic Albert Canu-
das i Cabruja, i acompanyar 
la família en aquests moments 
tan tristos.
Et trobem a faltar!

Casal de la Gent Gran 

CARTA DE
L'AVV DE CAN CORTÈS

Com vam fer fa 4 anys, en-
guany també ens hem adreçat 
a tots els partits polítics que el 
proper mes de maig de 2023 
es presentaran a les eleccions 
municipals locals per expli-
car-los les nostres reivindica-
cions i millores de barri, on a 
les ja conegudes per tots sobre 
seguretat, benestar i sorolls, 
cal afegir i destacar la neces-
sitat de construir un casal per 
la gent gran en condicions que 
doni servei als mes de 2.500 
jubilats de Palau.
 Creiem convenient i molt 
il·lustratiu, informar als nostres 
veïns i potencials electors que
aquesta AVV ha trobat bona 
acollida i diàleg per part de 
PSC, de C’s, de la CUP i de En 
Comú Podem.
 La resposta a les nostres 
reivindicacions per part de 
ERC i de JxPalau de moment 
no la sabem perquè després 
de molt insistir, a hores d’ara 
no han parlat. Si abans de les 
eleccions alguna d’aquests for-
macions és posés en contacte 
amb nosaltres, informarem dels 
resultats amb molt de gust.

Santiago Saceda i Rafael Verjillo
AVV CAN CORTÈS 

CARTES DELS LECTORS: Podeu enviar la carta al  correu electrònic psipinfo@gmail.com signada i amb el número DNI de la persona que l’envia. Les 
cartes signades per col·lectius han de dur almenys el nom i DNI d’un representant del grup. Procureu que el text no sobrepassi els 1.400 caràcters, en 
cas contrari L'Informatiu es reserva el dret d’escurçar-les. Les cartes es publicaran en català. En cas d’arribar textos en altres idiomes seran traduïts. Les 
opinions expressades en les cartes, així com en tots els espais d’opinió són responsabilitat exclusiva de qui les firma.

FINESTRA OBERTA COL·LECTIU INTEGRAT PER JORDI BOLAO, MÒNICA VELA, 
NORBERT FROUFE I ALFONS PARÉS ENTRE D'ALTRES

Si preguntem a la gent 
del carrer sobre la neces-
sitat de preservar espais 
naturals, en aquest cas 
del seu poble o ciutat, en 
principi la majoria ens di-
ran que hi estan d’acord. 
Dic en principi  perquè 
sempre hi ha qui diu 
que és ecologista i que 
està en contra de tallar 
arbres fins que li cauen 
fulles al pati. Llavors, el 
seu compromís amb el 
medi natural es redueix 
a la gespa artificial i a 
menjar enciam un cop 
per setmana i a la planta 
d’alfàbrega per espantar 
els mosquits (i ja us dic 
que no funciona).
 Al nostre municipi tenim un bosc que no 
té preu. Dic això, perquè a part de les se-
ves virtuts mediambientals i ecològiques, el 
seu valor monetari es pot més o menys cal-
cular. És a dir, podem saber el que valdria 

aquesta superfície natural si l'haguéssim de 
fer ara. Com si fos una promesa electoral, 
vaja. Allò de "Farem un espai natural amb 
arbres i arbustos autòctons al centre del 
poble de gairebé set hectàrees".
 Doncs sí, tenim una superfície aproxima-

da de 68.000 m². I ara 
pregunteu-vos. Què val-
dria enjardinar un espai 
com aquest?
 Hi ha uns 10 pins, 10 al-
zines i 5 roures per cada 
100 m² de diferents mi-
des, però ja fets. Con-
siderables. En un viver, 
un conjunt així, i sense 
comptar arbustos i al-
tres arbres minoritaris, 
valdria uns 10.000 €. Tot 
és molt aproximatiu, però 
només en arbres ens ani-
ríem gairebé als 7 milions 
d'euros. A part hauríem 
d'afegir la feina, el trans-
port, terra, projecte (els 
projectes sempre valen 

molt). Aquest, doncs, refugi d'animalons i 
ocellets, esbarjo de ciutadans i ciutadanes, 
ja el tenim. Al centre del poble, conformant 
una entrada pel nord que molts pobles vol-
drien. Només cal preservar-lo, mantenir-lo i 
gaudir-lo. Penseu-hi.

El valor d'un bosc

JAUME PÈREZ BARRACHINALES FLORS DEL MEU JARDÍ
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"Si vols començar a ficar contingut a les
xarxes, no t'han d'importar les crítiques"

 MIREIA MARÍN - 22 ANYS, CREADORA DE CONTINGUT

--Com et descriuries com a creadora de 
contingut?
--Per a mi és un hobby, ja que, prioritzo 
els estudis i he estudiat la carrera d’edu-
cació infantil, i paral·lelament treballo. Vaig 
començar a pujar vídeos perquè sempre 
m'ha agradat editar-los. Ho faig quan em 
ve de gust, no soc una persona que està 
tot el dia mostrant la seva vida a les xarxes 
socials, m'agrada compartir el que em ve 
de gust.
--Quin tipus de contingut crees i en quina 
plataforma el publiques?
--Vaig començar a TikTok, fa 
tres anys que pujo contingut i 
fa gairebé un any he començat 
amb els reels d'Instagram. So-
bretot creo contingut que parla 
del "desamor" i "l'amor", dos 
temes que encanten a TikTok, 
faig una mica de tot, però em 
centro més en això. Intento ajudar a les 
persones i motivar-les.
--Com vas començar a crear contingut i 
quant de temps portes fent-ho?
--Vaig començar durant la pandèmia, a la 
televisió parlaven de TikTok i finalment el 
vaig descarregar. Vaig provar i em va agra-
dar molt, al principi pujava vídeos cada dia 
i no tenien gaire bé resultat, ho feia perquè 
m'agradava i a poc a poc he anat creixent.

--Què t'inspira per crear contingut? Hi 
ha alguna temàtica o estil particular que 
t'agrada explorar?
--Quan veig els resultats de què a les per-
sones que em segueixen els hi agrada el 
que publico, el tema de poder motivar-les 
quan passen un mal moment, m'inspira 
molt. Quan veig que la temàtica d'un ví-
deo funciona amb l'audiència intento tirar 
per aquí.
--Quins són alguns dels desafiaments que 
enfrontes com a creadora de contingut i 

com els superes?
--Les crítiques són la pitjor part, és difícil, 
però no has de fer cas. T'has de quedar 
amb els comentaris positius. Una altra 
cosa que és complicat a les xarxes so-
cials és el shadow ban, és quan els que 
dirigeixen TikTok no et promocionen i no 
arriba al públic. No sé realment com ho 
fan, però hi ha vegades que pots estar dos 
o tres mesos pujant vídeos que no tenen 

resultat, fins que arriba un punt que t'ho 
treuen i tot torna a la normalitat.
--Com t'involucres en la teva audiència i 
com hi interactues?
--Al final és respondre quan et comenten, 
per crear un ambient més proper i familiar. 
Això agrada molt. També faig directes que 
és molt més personal, saludes a la gent, 
parles amb ells i també els hi agrada molt.
--Quins consells donaries a algú que està 
començant com a creador de contingut i vol 
créixer a la plataforma?

--Sobretot constància i moltes ga-
nes, si tens ganes ho pots fer. Si 
vols començar en xarxes no t'han 
d'importar les crítiques, molta 
gent opina del que no sap, darre-
re de la pantalla et prens aques-
ta llibertat d'opinar de coses que 
realment no tens ni idea.
--Quins són els teus plans de futur 

com a creadora de contingut?
--Continuar com estic, anar pujant els 
meus vídeos diàriament per què ho faig 
perquè m'agrada. Si puc m'agradaria 
començar a Twitch per ampliar una mica 
i canviar molt, tot i que implica moltes ho-
res, però crec que ho podria fer. A més 
a més, m'agradaria estudiar alguna cosa 
relacionada amb la producció audiovisual, 
ja que m'agrada i podria treure-li profit.

"Poder motivar les persones 
quan passen un mal moment, 

m'inspira molt. Intento 
ajudar-les"

PARAULA DE JOVE  per Paula Muñoz

Aquesta palauenca 
va començar a pen-
jar vídeos a Tik Tok 
durant la pandèmia. 
Avui ja té 240 mil se-
guidors en aquesta 
xarxa i 55 mil a Ins-
tagram. Ho fa per-
què li agrada, però 
no descuida els seus 
estudis.

www.palauencomu.cat /       647 60 45 99 

                Hem sumat. Ara sí!

Volem estar-hi per treballar. Ens ajudes?

Volem parlar de tot, en harmonia. Sense colors ni banderes. 

De piscines, d'escombraries, 
de l'aigua, dels carrers, dels mercats, 
de les festes, de l'espai per acomiadar als estimats, 
de la salut, de les residències, dels habitatges i del que tu vulguis.de la salut, de les residències, dels habitatges i del que tu vulguis.

La convivència, és el nostre color. 
El sentit comú, és la nostra ensenya. 
El destinatari, el ciutadà. Tots, sense exclusions. 
La gent gran, la menuda, les dones i els homes, 
dels menys afavorits, Tots.

                                   El 28 de maig, tu decideixes. Gràcies.

Sumem amb Liberto Folch

PU B L IC ITATOPINIÓ
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A l’abril, vam dedicar aquest espai a par-
lar-vos sobre Dia Mundial de l’Activitat Física 
i com petites accions integrades a les ruti-
nes diàries ajuden a reduir els efectes nega-
tius de passar massa temps asseguts.
 Des del CAP fomentem que l’activitat físi-
ca formi part de la vida 
dels palauencs i de les 
palauenques, i allunyar 
els hàbits sedentaris. I 
tan important és fer-ho 
entre la població adulta 
com la població pedià-
trica.
Per aquest motiu cada 
any organitzem un 
concurs de dibuix per 
l’alumnat de segon de 
primària de les escoles 
del municipi. Enguany 
hem celebrat la sisena 
edició d’aquest con-
curs, l’únic requisit del 
qual és la temàtica fixa-
da: l’esport i la salut han 
de ser els elements cen-
trals del disseny.
  Fomentar l'activitat física des de la infància 
facilita mantenir uns bons hàbits que aju-
den a millorar no només la salut actual sinó 
també la futura. A més, amb aquesta acció 
també es pretén promoure la importància 
del treball en equip i del concepte d’igualtat 
així com de la capacitat d’esforçar-se i de 
ser constant. Valors que són necessaris en 
l’àmbit esportiu però també extrapolables a 

l’àmbit personal.
  Vam rebre dibuixos de totes les escoles. 
Els dibuixos guanyadors van estar expo-
sats dues setmanes al Pavelló Municipal 
d’Esports Maria Víctor, i l’entrega de premis 
es va fer al mateix equipament dimarts 11 

d’abril. 
  Un any més, des del CAP volem agrair a 
les escoles la seva implicació, a l’ajunta-
ment la seva col·laboració perquè puguem 
fer possible el concurs tal com el coneixem, 
i als nens i nenes la seva participació amb 
els dibuixos tan macos que han presentat.

Per un present i un futur més actiu!

EL  C A L A I X PU B L IC ITAT

Dietes personalitzades de tot tipus
Realitzem tot tipus de dieta amb seguiment personalitzat.
Sense productes, prohibicions ni restriccions d’aliments.
Seguim les pautes de la OMS.
Som Graduats en Nutrició Humana i Dietètica i membres del 
col·legi de Dietistes-Nutricionistes de Catalunya (CODINUCAT)

Informa-te’n al 93 864 32 76

Passeig de la carrerada Nº 14 · 08184 · Palau-Solità i Plegamans 
(dins el centre FISIOTERÀPIA PALAU)

 Correu electrònic: info@menjasa.es              web: www.menjasa.es

Sisena edició del
concurs de dibuix infantil

LA CONSULTA

LA LLIGA FOTOGRÀFICA 
D'ARTS & FOTO
Tema d'abril: 
PALAU-SOLITÀ I PLEGAMANS

Foto guanyadora: 
Santa Maria de Palau, 
de Joan M. Guimera

El nostre poble ha estat el protagonis-
ta de la lliga fotogràfica d'aquest mes. 
Els membres d'Arts & Foto han sortit a 
capturar l'essència del poble. La foto 
guanyadora ha estat aquesta curiosa 
captura de l'església de Santa Maria de 
Palau, que ha quedat presonera dins d 
d'una bola de vidre.

Si voleu més informació sobre les activitats del 
grup de fotografia del Taller de les Arts envieu 
un  correu a artsifoto@gmail.com  

Podeu veure la resta de fotos de la Liga a
fototallerdelesarts.blogspot.com

Passeig de la Carrerada, 56 - Palau-solità i Plegamans
(davant de la comissaria de la Policia Local)

Alimentació vegana-bio-eco
 Ara tens l’opció. Menja sa

Fes les teves consultes a vegan.palau@gmail.com

937 609 529 619 867 225

Segueix-nos a       vegan_palau

ES TR ASPASSA

Selmy
vesteix el teu interior

Botiga especialitzada en llenceria, 
corseteria i roba interior femenina i
masculina, en ple rendiment, amb 

clientela fi del i amb  més de 40 
anys de trajectòria.

Palau-solità i Plegamans
C/Camí Reial, 162

Informació: 
660 256 318

És curiós, que sobre aquest 
ocell tan conegut, que només 
esmentar-lo tothom ja sap 
que parlem d’un gran tenor, 

gairebé ningú no sap quin aspecte té. Cer-
tament, és un ocell discret, gairebé lletget, 
sense la coloració de caderneres o malle-
rengues. Només podem dir que és marró 
amb la cua una mica més castanya però, 
renoi, com canta! Quan arriben, a la pri-
mavera, els nostres boscos ressonen amb 
l’orquestra de rossinyols que no paren de 

cantar, dia i nit. Només afluixen al mig ma-
teix de la nit, entre les 2 h i les 4 h, per re-
prendre la serenata ben abans de la sortida 
del sol.
 És ocell de bardissa, difícil de veure, molt 
discret. Cria entre ortigues, esbarzers i al-
tres arbustos espessos que el protegeixen 
dels depredadors. És un gran migrador i 
quan arribi la tardor, que pels ocells ja és a 
principi d’agost, marxarà cap al sud, creu-
arà Gibraltar, el Sàhara i arribarà fins a les 
selves del Camerun. No està malament per 
un ocellet de 25 grams, oi?

ROSSINYOL (Luscinia megarhynchos)
On el podem observar? Més que obser-
var, el podem escoltar als llocs on hi hagi 
bardisses. A la riera n’hi ha moltíssims. 
Distribució a Catalunya: Molt abundant, 
excepte a les zones fredes. A 1.000 m d’al-
tura pràcticament desapareix. A Europa: 
Des del sud d’Espanya fins a, màxim, Ale-
manya i Polònia. No arriba més amunt.

L'oreneta cuablanca
PALAU A VOL D'OCELL

ABEL JULIEN

www.aulainatura.catSi us interessen els ocells visiteu

FOTO: PETER KASTEREN
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PU B L IC ITAT FU N DACIÓ  FOLCH  I  TOR R E S

DE PLEGAMANS
AL MÓN

Castell de Plegamans, seu de la Fundació Folch i Torres

LA CASA FOLCH, LLIBRE
El proppassat divendres 14 d’abril, 
a la sala noble del Castell, es va fer 

la presentació del llibre de Josep M. 
Serraviñals i Arumí La Casa Folch, 

editat per la Fundació Folch i Torres 
en el marc del centenari de la casa 

construïda per Josep M. Folch i Torres 
a Plegamans.

Gemma Perich Vidal, 
historiadora i membre 

del Centre d’estudis 
de Castellar del Vallès 
(Arxiu històric) en feu 
la presentació posant 
l’accent sobre la ne-

cessitat de preservar 
i conservar el patrimoni municipal. 

Seguidament, en Josep M. Serraviñals 
justificà les particularitats de la Casa 

Folch des del punt de vist històric i 
cultural que l’han fet merèixer estar 

catalogada com a bé d’interès Local.

CONVENIA AMB L'UAB
Gràcies al conveni entre l’Ajuntament 

de Palau-solità i Plegamans i el de-
partament de Teories de l’Educació i 
Pedagogia Social la UAB, la Funda-
ció col·labora en dues tesines dels 

alumnes d’aquest departament sota la 
responsabilitat de la doctora i investi-
gadora Paloma Valdivia Vizarreta. Es 
tracta de veure la possible aplicació 
de la realitat 3D en la difusió del ma-

terial exposat al nostre museu i l’apro-
pament d’aquesta tecnologia al co-

neixement del patrimoni. Esperem que 
ben aviat podrem gaudir dels primers 

resultats d’aquesta experiència.

TERCERA EDICIÓ DEL NÀUFRAG
L'editorial Viena ha posat al mercat la 

tercera edició de la novel·la de Ramon 
Folch i Camarasa El nàufrag feliç. 

L'èxit incontestable d'aquesta novel·la 
curta de finals dels anys 50 del segle 

passat demostra la qualitat intemporal 
de la literatura del seu autor. És per 

això que el mes de juny, amb la col·la-
boració del club de lectura del Taller 
de les Arts, es farà una nova presen-

tació a la seu de la Fundació que 
permetrà aprofundir l'obra a través del 

punt de visat dels seus lectors.

Una foto de l'exili

Una donació de documents de la família Corbella ha per-
més trobar l'única fotografia que ara com ara es conserva 
de Josep Maria Folch i Torres durant el seu exili a França.

ORIOL VIÑAS I FOLCH

A finals de març d’enguany, 
la família Corbella Alberó ens 
va fer una generosa donació 
de documents que Francesc 

Corbella, descendent de Manuel Folch i 
Torres, resguardà a casa seva fins a la seva 
mort. Entre aquesta documentació hi ha 
una fotografia de 1906 en què surt Josep 
Maria Folch i Torres amb el seu germà Lluís 
i el doctor Benet Roura. L’excepcionalitat 
d’aquesta imatge és que, ara per ara, és 
l’única que disposem del novel·lista durant 
el seu exili a França entre 1905 i 1908. I és 
que, convé recordar, el que el centralisme 
defineix com a “problema catalán” no és 
pas cosa d’ara, i el seu “problema” i el nos-
tre “procés cap a la independència” per-
dura des que la vam perdre segles enrere.
 Durant la seva 
primera joventut, 
fins a retornar de 
l’exili, en Josep 
Maria Folch i Torres 
s’havia exercitat 
com a narrador i 
novel·lista d’estil 
naturalista i de ti-
pus psicològic, de 
caire social i obre-
rista. Guanyà algun 
premi i tot. Però, a 
la vegada era un 
abrandat catala-
nista que es feia 
llegir i sentir en diaris, revistes, proclames 
i conferències en uns moments en què els 
ideals catalanistes prenien pes i esdeve-
nien moviment polític. La vigília de l’11 de 
setembre de 1901 fou un de la trentena de 
joves engarjolats per anar a honrar la figura 
de Rafael Casanova, i el 1905, amb altres 
companys que escrivien a la revista Tralla, 
revista d’esperit nacionalista radical, fou de 
nou engarjolat per un parell d’articles del 
número publicat el 19 de maig, en què es 
commemorava el tercer aniversari de la in-
dependència de Cuba. De moment, però, 
sota fiança de 4.000 pessetes (que es re-
colliren entre amics i familiars) quedà en lli-
bertat provisional tot esperant judici. Però 
el cas és que...

 El cas és que la cosa es complicà. Els 
militars no estaven per romanços i un acu-
dit d’en Junceda publicat al Cu-Cut del 23 
de novembre de 1905 (setmanari satíric del 
qual Manuel Folch i Torres n’era el director) 
on contrastava, irònicament, el banquet 
amb què la Lliga Regionalista celebrà la 
victòria a les eleccions municipals amb la 
baixa moral dels militars (s’havien perdut 
les colònies) provocà “Els fets del Cu-Cut”: 
El 25 de novembre, 300 oficials indignats 
es congregaren a la Plaça Reial i s’encami-
naren amb malls i destrals a destrossar les 
redaccions del setmanari i del diari La Veu 
de Catalunya i feren una gran foguera al 
mig del carrer. 
 La conseqüència de l’estat no es va fer 
esperar, i en lloc de castigar els tumul-
tuosos es tancà el Cu-Cut, es declarà 

l’estat de guerra 
a Barcelona mal-
grat l’oposició del 
President del Go-
vern, de Montero 
Ríos, que dimití, i 
el Borbó d’alesho-
res impulsà amb el 
nou govern la de-
nominada Llei de 
Jurisdiccions amb 
què es donava als 
militars la missió 
de jutjar els actes 
contra la seva ho-
norabilitat i contra 

la unitat de la pàtria. Els casos pendents 
de judici es tornaren a revisar i la família i 
amics insistiren a Josep Maria Folch i To-
rres que toqués el pirandó, davant la seva 
negativa a fugir. Prop de Nadal, però, des-
prés de ser informada la família d’una visita 
policial a casa per a prendre’l, emprengué 
l’exili.
 L’estiu del 1908, en retornar de l’exili per 
a acollir-se a una amnistia que el deixava 
net de la primera pena i a un possible in-
dult pel que fa a la segona, es trobà que 
a la duana s’havia perdut una maleta amb 
llibres i cartes que havia acumulat, maleta 
que mai no va poder trobar. És per això 
que aquesta fotografia ens és, ara per ara, 
un gran tresor.
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vosaltres
avançant !

Els 10 punts 
principals del programa

Creació de la regidoria de barris 

ACTES DE CAMPANYA

1

2

3

4

5

6

7

8

9
10

Internalització del servei de neteja viaria i deixalleria 

Construcció de 88 habitatges d’HPO públic

Construcció del complex esportiu i piscina municipal

Transformació verda dels eixos principals del municipi 

Ajustar el model del porta a porta

Creació d’una comunitat energètica local 

Implementació de la seguretat de proximitat i

Incorporació de nous agents cívics  

Estudi de viabilitat del nou teatre municipal 

Iniciar les gestions per a la creació d’un nou espai

municipal per a la gent gran

Oriol
Lozano 
Rocabruna Candidat a l'alcaldia

ACTE D'INICI DIVENDRES 12 DE MAIG 19.30h

ACTE CENTRAL DIUMENGE 21 DE MAIG 18.30h

TANCAMENT DIVENDRES 26 DE MAIG 19.30h

Presentació de candidatura

PU B L IC ITAT PATR IM ONI

 

A principis del segle XX, el 
país estava dominat per un 
sistema polític que rebia el 

nom de “tornisme” o “torn polític”, a través 
del qual, mitjançant el caciquisme i el frau 
electoral, el Partit Conservador i el Partit Li-
beral s’anaven tornant en el poder. A mode 
d’exemple, a les eleccions 
a les Corts de 1898, tots els 
190 vots del Palau-solità i Ple-
gamans anaren al Partit Li-
beral, pel que no es de-
via produir gaire debat 
polític al poble.
Tot i així, aviat co-
mençaren a fer-se lloc 
petits partits republicans 
i/o catalanistes. La primera 
formació política al poble la 
trobem referenciada al 1903, 
quan en un míting celebrat a 
Sta. Perpètua pel partit Unió 
Republicana hi assisteix, en-
tre altres, el “Comité de Palau 
Solitar”.
 De mica en mica, el debat 
polític es va introduint al po-
ble i els resultats de les elec-
cions comencen a ser més 
repartits. En unes eleccions 
municipals de 1913, el diari El 
Diluvio informava que a Psip 
s’havien elegit com a regidors 
“dos conservadores, un inde-
pendiente y un regionalista”, i 
a les eleccions a les Corts de 
1914 trobem ja referències a 
actes de campanya al poble, 
com fou un acte de la Lliga 
Regionalista en que hi partici-
pà Francesc Cambó i un altre 
de la Coalició Republicana 
que va aplegar unes 200 persones 
(cal destacar que ni un ni l’altre guan-
yaren les eleccions al poble, sinó que la vic-
tòria fou de l’oficialista Partit Conservador).
 Durant aquest període, la Lliga Regiona-
lista i diferents formacions d’esquerres ani-

ran intentant tombar (a vegades amb èxit) 
les candidatures oficialistes del “torn polític” 
en les eleccions a les Corts que s’anaren 
celebrant al poble. Com a curiositat, algu-
nes candidatures que es presentaren foren 
el PSOE (2 vots el 1910 i 43 vots el 1918) o 
un Lluís Companys que es presentava pel 
Partit Republicà Català i obtingué 69 vots al 
poble el 1920 i 118 vots el 1923.
 Tot aquest creixement de la diversitat 

política i el debat electoral en 
el poble es veurà estroncat per la 

Dictadura de Primo de Rivera, moment en 
que es constituirà una secció local de la 
Unión Patriótica, partit únic del règim. 
 El debat electoral tornarà amb les elec-

cions municipals del 12 d’abril de 1931. A 
Palau-solità i Plegamans, ERC obté 6 regi-
dors mentre que la Lliga n’obté 3, i el dia 15 
es proclama la República al poble. El 1932, 
es fundarà el Centre Republicà Democrà-
tic d’Esquerra Catalana, “una societat lo-
cal domiciliada a Palausolitar pel foment 
de l’educació cívica del poble en un sentit 
estrictament democràtic i catalanitzant en-
vers la ideologia republicana”, segons esta-

blien els seus Estatuts, amb 51 
afiliats aquell 1932, mentre 

que l’altra important força 
política serà la Lliga Ca-
talana, amb seu a l’edi-
fici de l’actual Teatre de 
la Vila. El 1934 tornaran 

a celebrar-se eleccions 
municipals, obtenint ERC 

320 vots (5 regidors) i la Lli-
ga 259 vots (2 regidors).
 Tot i així, la Lliga gover-
narà temporalment el poble 
després dels fets de la Procla-
mació de l’Estat Català el 1934, 
quan es dissoldrà el govern 
municipal d’ERC, el qual serà 
restituït altre cop el 1936. Per 
contra, amb l’esclat de la Gue-
rra Civil, la Lliga serà dissolta i 
altres formacions entraran en 
el govern municipal: la CNT, 
Unió de Rabassaires, UGT i el 
PSUC. Tots ells seran prohibits 
pel règim franquista i al poble 
s’instaurarà una secció local 
de la Falange Española Tradi-
cionalista y de las JONS, partit 
únic de la dictadura.
 40 anys després, el 
1979, es tornaran a celebrar 
eleccions municipals amb 
4 candidatures: CiU, PSC, 
PSUC i l’Acció Municipal De-
mocràtica. Des de llavors, gran 

nombre de partits i candidatures han anat 
passant per la política municipal del nos-
tre poble fins avui en dia: CiU, PSC, AMD, 
PSUC, PCC, ICV, PP, UP, ERC, EUiA, VdP-
siP, C’s, RAM, CUP, LCI, GP, JxP, Primàries, 
Podemos, ECP...

Estem en període electoral i els partits 
polítics locals es llancen als carrers i es-
tan en boca de tothom. ERC, PSC, Junts 
per Palau-solità i Plegamans, Ciuta-
dans, Palau En Comú Podem, Demòcra-

tes i la CUP es presenten a les eleccions 
municipals d’aquest 2023, però fa més 
d’un segle que la política de partits hi és 
ben present al nostre poble.  Fem-ne un 
repàs.

Un repàs a les urnes de PsiP

PERE FARNÉS AGRAMUNT
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PATR IM ONI PU BL IC ITAT

Palau-solità i Plegamans
Tel. 93 302 53 94

665 93 45 50
imartinez2475@gmail.com

VISITES 
CONCERTADES

PENAL
Delictes
Delictes greus
Accidents de trànsit
Violència domèstica
Alcoholèmies

CIVIL
Contractes
Herències
Reclamacions de 
quantitat
Indemnitzacions 

FAMÍLIA
Guàrdia i custòdia
Aliments
Divorcis
Incapacitat

MEDIACIÓ

HIPOTECARI
Execucions 
hipotecàries
Clàusules abusives
Desnonaments
Lloguers socials

C/Camí Reial, 132 - Palau-solità i  Plegamans
palau@asesorstc.com / www.asesorstc.com

Els teus assessors en temes fi scals, laborals, 

comptables i jurídics, des de 1987 a Palau

PER A PARTICULARS, AUTÒNOMS I PIMES

93 394 85 42            93 394 85 47

fiscal, laboral comptable i jurÍdic

RUISAN ASSESSORS. SL
Assessorament d’empreses

- Assessorament Fiscal, Laboral i Comptable.
- Servei d’advocats: Laboral, Mercantil i Civil.
- Declaració de Rendes
- Assessorament de la seva activitat sense com-
promís
- Informes finances i RAI

C/ Sant Pau, 94  - 08140 Caldes de Montbui
Tel. 93 865 48 25 - Fax. 93 865 47 26

E-mail: administracion@ruisanassessors.es

NOTÍCIE S

El plenari de dijous 27 d'abril, 
el darrer ordinari d'aquesta le-
gislatura, va tenir més de reu-
nió de col·legues que de gestió 
política. Dels 17 regidors amb 
mandat aquesta legislatura n'hi 
ha sis que no repetiran, bé per-
què no es presenten en cap 
llista electoral o bé perquè ho 
fan en llocs de difícil assoliment. 
Un d'ells, els socialista Miquel 
Cañizares, de fet, ja no va po-
der assistir a aquesta darrera 
reunió.
 Així, tal com era de preveure, 
aquest va ser el ple dels adeus. 

Tots els càrrecs presents, un 
per un, van anar agraint la feina, 
la col·laboració i la comprensió, 
i tot ells van destacar el res-
pecte i el bon tracte entre totes 
les parts durant tot el mandat. 
Hi va haver moments per riure 
i moments per plorar, i al final 
de tot, aplaudiment general 
per tothom. Es van acomiadar 
de la sala Jordi i Sergi Plaza 
(ERC), Núria Solà (Primàries), 
Juan Martínez (Cs) i Jordi Pujols 
(Junts).
 Abans de les comiats hi va 
haver temps per aprovar algu-

nes iniciatives i no precisament 
innòcues. Així per exemple, es 
van aprovar un parell de modi-
ficacions del POUM amb una 
afectació molt directa a la ciuta-
dania. Una d'elles fa referència 
a la possibilitat d'adequar locals 
com a habitatge de protecció 
pública. Això permetrà que al-
guns baixos que no tenen in-
terès comercial puguin habitar.
 També es va aprovar una mo-
dificació per la qual es redueix 
de 400 a 200 habitatges la pos-
sibilitat de construir habitatges 
en la zona de Can Maiol, per 

delimitar així el creixement ex-
cessiu de la zona.
 Un altre punt destacat, i en 
aquest cas aprovat per unani-
mitat, va ser donar llum verda a 
la municipalització del servei de 
neteja. Tots els partits van es-
tar d'acord en posar en marxa 
el procés per gestionar directa-
ment aquest servei.
 La sessió es va tancar amb 
un aplaudiment general i em-
plaçant els regidors al ple ex-
traordinari del 2 de maig per fer 
el sorteig de les meses electo-
rals.

El ple dels adeus
Dels 110 minuts 
que va durar el 
darrer ple ordinari 
del mandat actual, 
mes de la meitat 
es van dedicar als 
comiats. Sis dels 
17 regidors no re-
petiran. La resta es 
va encomanar a les 
eleccions.

Sanabria aixeca el teló 
de la cursa electoral
Que Marc Sanabria escollís el 
teatre de la Vila per fer la pre-
sentació de la seva candidatura 
no és casualitat. El cap del PSC 
és el candidat palauenc que té 
més sentit de l'espectacle i el 
que més controla l'aspecte for-
mal de les seves intervencions. 
Divendres 28 va convocar sim-
patitzants i seguidors del partit 
per presentar públicament pro-
grama i llista electoral.
 Vídeos, música, butaques 
folrades de borses vermelles, 
clavells i fins a confetis vermells 
van ambientar l'acte, en el que 

Sanabria es va deixar estimar, 
tant pel públic com pels inte-
grants de la seva candidatura. 
 El cap de llista socialista va 
desglossar alguns dels punts 
del programa, que va qualificar 
"de realista i realitzable". Entre 
les propostes que va destacar, 
les més aplaudides la piscina de 
25 metres, eliminar els pals del 
porta a porta i recuperar conte-
nidors al carrer, crear la figura 
del sereno, fer un nou casal per 
la gent gran i instal·lar més cà-
meres als barris per combatre 
els robatoris.
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NOTICIE SNOTÍCIE S

El 28 d'aquest mes se celebren 
eleccions municipals. A Pa-
lau-solità i Plegamans es pre-
senten set candidatures, tret de 
sorpreses de darrera hora per 
part de la Junta Electoral. Oriol 
Lozano, per ERC; Marc Sana-
bria, per PSC; Laura Navarro, 
per Junts; Andrés Martínez, per 
Ciutadans; Liberto Folch, per 
En Comú Podem; Dani Cama, 
per la CUP; i Dany Ruiz, per 
Demòcrates, són els aspirants 
a la vara de comandament de 
PsiP.
 No tots parteixen amb les 
mateixes expectatives. La vic-
tòria general sembla clar que se 
la disputaran ERC i PSC. En el 
2019, els republicans van do-
nar la sorpresa, passant de 2 a 
6 regidors, i fent el sorpasso als 
socialistes, majoritaris durant 
les tres anteriors legislatures.
 La conjuntura política gene-
ral, amb els presos i el judici del 
procés en plena efervescèn-
cia va tenir molt a veure amb 
aquells resultats, tot i que la po-
lítica municipal sempre té un vot 
més lligat a les persones que a 

les sigles. Aquesta és la primera 
incògnita de cara al 28-M.
 La segona la planteja el fet 
que hi ha menys candidatures, 
7 enfront de les 9 del 2019. Això 
es deu al fet que En Comú i Po-
dem es presenten aquest cop 
en una sola llista. En el 2019, 
d'haver-ho fet així haurien des-
bancat Primàries i s'hauria 
acostat als vots obtinguts per 
Junts. En aquest sentit, també 
l'aparició de Demòcrates com-
porta un dubte sobre la divisió 
de vots en conjunt de forces 
independentistes, on també 
cal tenir en compte la CUP. Da-
munt de tot això, com sempre, 
cal posar-hi la variable de la 
participació.
 Pel que fa als possibles pac-
tes postelectorals, consultats 
tots els candidats per part de 
L'Informatiu, les postures en 
aquest sentit es mantenen, fa 
o no fa, com el 2019. Oriol Lo-
zano descarta de ple qualsevol 
opció de pacte amb PSC i Cs. 
En la mateixa línia, Laura Nava-
rro, de Junts, manté la defen-
sa del dret a decidir com a línia 

vermella per qualsevol acord 
municipal a PsiP, cosa que des-
carta PSC i Ciutadans, sempre 
que aquestes formacions no 
facin un reconeixement explícit 
a favor d'un referèndum per la 
independència de Catalunya. 
En la mateixa línia, però sense 
donar noms està Dani Cama, 
de la CUP, que tot i que no es 

negaria a pactar amb ningú que 
recolzes les seves propostes, té 
clar que PSC o Cs no estaran 
per aquesta feina.
 Des del PSC, Marc Sanabria 
es va mostrar obert a qualse-
vol opció, ni tan sols un govern 
PSC-ERC seria descartable, 
segons ells, encara que dona-
des les circumstàncies, costa 

Set aspirants a alcalde
La irrupció a da-
rrera hora de 
Demòcrates ele-
va a 7 les opcions 
que tindrà PsiP 
en les urnes de les 
eleccions munici-
pals del dia 28. La 
cursa electoral té 
dos clars favorits, 
ERC i PSC, però el 
resultat de la resta 
pot ser el que faci 
que la vara d'alcal-
de vagi a parar a 
unes mans o altres.

Junts presenta la seva llista 
electoral a ritme de rock'n roll

Ciurò i els okupes

Junts per Palau-solità i Plega-
mans va apostar per la música 
a l'hora de presentar la seva 
llista electoral. L'acte de posa-
da de llarg va ser el divendres 
21, a les 20.00 hores. La cap 
de llista de la formació, Laura 
Navarro, va fer de mestressa de 
cerimònies i va anar presentant 
els integrants de la candidatura 
a ritme de rock'n roll. La ban-
da sonora va anar a càrrec del 
grup Old Road, de la palauenca 
Eva Fernàndez. 
 A part de tenir l'única candi-
data dona, la de Junts presen-
ta també novetats importants, 
especialment en els primers 
llocs de la llista. A primers de 
més la formació ja va confir-
mar que Ovidi Popescu, actual 
regidor, aniria de número dos, 
però va mantenir fins al dia de 
la presentació la incògnita so-
bre qui el seguiria en la relació 
de noms. I aquí van sortir les 
sorpreses. Com a tres i quatre 
de la llista de Junts figuren dues 
dones més, Lídia Olivé i Montse 
Parera, totes dues cares noves 
de la política municipal.
El cinquè lloc l'ocupa Quico Co-
lindres, un dels sis noms que ja 
figuraven en la llista de Junts a 
les eleccions del 2019. També 
repeteixin Albert Navines (10), 
Núria Llor (15) i Rosa Rosell 
(17). Tota la resta són noves ca-
res respecte a la llista del 2019: 
Arnau Olivé (6), Eva Panella (7), 
Joan Payola (8), Pili Sampera 
(9), Eloy Jerez (11), Àngela Ma-
rin (12), Núria Carol (13), Enric 

Feitó (14) i Josep Solà (16).
 Laura Navarro ha estat la res-
ponsable d'elaborar la llista, i 
segon va explicar "Junts m'ha 
donat llibertat per modelar un 
equip cohesionat i amb mol-
tes ganes de treballar. Alguns 
ja tenim prou experiència en la 
gestió municipal per saber que 
no és fàcil tirar endavant tot 
allò que un es proposa, i pre-

cisament per això hem apostat 
pel pragmatisme i les ganes de 
treballar a l'hora de confeccio-
nar la llista". En al·lusió a Demò-
crates, Navarro va comentar 
que quan es va proposar fer la 
llista no va atendre a quotes de 
partit, i que per aquest criteri no 
s'havia arribat a un acord per 
integrar aquesta formació en la 
seva proposta.

La que va ser consellera de 
Justícia de la Generalitat abans 
que ERC i Junts trenquessin el 
seu pacte de Govern, Lourdes 
Ciurò, va visitar PsiP, el dimarts 
25, per parlar de la llei de l'habi-
tatge recentment aprovada pel 
Parlament.
 Ciurò va fer una exposi-
ció ràpida del que significava 
aquesta norma, que tot i ser 
impulsada per Junts, finalment 
va considerar que havia quedat 
coixa per les esmenes fetes per 
ERC i altres grups, i va obrir 
després el debat amb el públic 

de l'auditori de Can Cortés.
 La problemàtica de les oku-
pacions il·legals, conflictives i no 
conflictives, va centrar les inter-
vencions de l'audiència. L'ex-
consellera es va mostrar parti-
dària de donar més eines a la 
policia i als mossos per fer front 
a aquest tipus d'actuacions, i va 
exposar el cas de Mataró, que 
ha establert un protocol que im-
plica a advocats, policia i jutges 
i que permet una actuació més 
eficaç per neutralitzar els intents 
d'okupació. L'amfitriona, Laura 
Navarro, es va apuntar la idea.

Els resultats 
del 2019
El 26-M del 2019 va 
comportar un canvi 
de govern. ERC va 
fer el sorpasso del 
PSC i, amb el suport 
de Junts per PsiP, va 
arrabassar l'alcaldia 
al PSC. L'altra sor-
presa va ser l'entrada 
de Primàries, que va 
desbancar la CUP i 
En Comú Podem, que 
fa 4 anys van anar per 
separat.

MÉS INFORMACIÓ 
AL REPORTATGE 
DE LA PÀGINA 40

d'imaginar. Igual de predisposat 
es va mostrar Liberto Folch, de 
Palau En comú Podem. Folch 
és partidari de deixar les ban-
deres a la porta i de treballar 
amb el màxim de consens per 
tirar endavant els projectes co-
muns. Ciutadans, en canvi, es-
tableix línies vermelles. Andrés 
Martínez, el seu cap de llista, té 
clar que en cap cas recolzarà 
el govern d'una opció indepen-
dentista.
 Pel que fa al contingut de la 
campanya, hi ha dues qües-
tions que seran comunes a la 
majoria dels discursos, la pisci-
na i el servei de recollida d'es-
combraries porta a porta. Mar-
ca l'excepció la CUP, per qui el 
tema del complex esportiu no 
és en absolut una prioritat i no 
pot passar per sobre de qües-
tions molt més sensibles com 
l'habitatge social, la municipalit-
zació dels serveis o potenciar la 
participació.
 També infraestructures com 
un nou espai per la gent gran, 
o el tanatori municipal figuren 
en l'agenda de gairebé tots els 
partits. Com a grans projectes, 
ERC aposta també per abor-
dar la pacificació de l'avinguda 
Catalunya i de la Carrerada. A 
aquesta pacificació Junts  hi 
afegeix l'entorn de la nova bi-
blioteca, l'avinguda de Montse-
rrat. 
 Marc Sanabria, per la seva 
banda, és partidari de plantejar 
projectes de mirada llarga, re-
cuperar l'ambició perduda, se-
gons ell, i ser capaç de plantejar 
projectes que vagin més enllà 
d'un mandat de 4 anys. Òb-
viament, la piscina, el casal, el 
tanatori estarien dins d'aquesta 
ambició.
 Una altra preocupació com-
partida per gairebé totes les for-
macions és la sostenibilitat. Les 
propostes van des de la creació 
d'una Comunitat Energètica 
Local (ERC) fins a millorar la 
sostenibilitat de tots els edificis 
públics (Junts), substituir tota la 
il·luminació de carrers per llums 
de LED o augmentar les zones 
verdes (PSC).
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Telèfons 24h: 93 864 68 40 - 93 864 56 94
sat-manaut@earboclimat.com

Ofi cina i taller: C/Diagonal 45, ofi cina -  PsiP

CONSULTI LES 
NOSTRES OFERTES

RI 08/154652
Carnet:
CRC-1139-B

• Pressupost sense compromís
• Instal·ladors autoritzats aire 
     condicionat domèstic
• Diverses marques i models
• Ens adaptem a qualsevol tipus d’instal·lació
• Càlcul per poder demanar la potència adequada en cada cas
• Càrregues de gas, desinfecció, neteja de fi ltres i posada a punt 

Fàcil instal·lació.
Alternativa neta i segura.

Sense manteniment.
Resistents i d’alta durabilitat.

Torrent d’en Baiell, 32 - Pol. Ind. Can Clapers
08181 Sentmenat / BARCELONA

93 715 19 00
Tanques de jardí en PVC

www.vallascayfi .com info@vallascayfi .com

Carrer  Camí Reia l ,  118 Local  A.
08184 Palau-sol i tà  i  P legamans

argemigrup.com 607 033 971-  607 033 969

SERVEIS
 JURÍDICS I IMMOBILIÀRIS

ANTENES PALAU

Tel.- 938643837 - 661 914 323       - 635 636 493       
antenespalau@yahoo.es

Antenes terrestres i parabòliques / Porters automàtics  
Comandaments TV / Sistemes de televigilància 

Comunitats, particulars
i empreses...

INSTAL·LACIÓ i REPARACIÓ

     

Gaudeix dels nostres  
POLLASTRES i 

PLATS CASOLANS
des de 10 €

Palau En comú Podem, la CUP 
i Demòcrates concorren a les 
eleccions amb un primer objec-
tiu bàsic, obtenir representació 
en el proper ple municipal.
 En Comú Podem, que lidera 
Liberto Folch, ha elaborat una 
llista de consens entre les dues 
formacions que l'any 2019 
van concórrer per separat. Per 
darrere de Liberto, en les sis 
posicions següents, hi figuren 
Mercedes Medina, Àfrica Alcoy, 
Àngels Marcuello, Pere Aznar, 
Júlia Lluch i Jordi Aznar. A ex-
cepció d'Alcoy, tots ells van 
participar en llistes de les darre-
res eleccions municipals. A par-
tir de la vuitena posició l'equip 
de Folch es nodreix de cares 
noves. Després del lapsus que 
han suposat aquests 4 anys 
sense presència al consistori, el 
partit morat aspira a un o dos 
regidors, segons el mateix Li-
berto.
 En la mateixa línia de con-
fiança es manifesta Dani Cama, 
cap de llista de la CUP. Aquesta 
formació independentista vol 
recuperar la presència perduda 
en el 2019 i fins i tot millorar els 
resultats del 2015, quan va ob-
tenir un regidor. Per això, la CUP 
ha presentat una llista on es 
barregen noms del 2019 amb 
cares noves, com ho són el nú-
mero dos i tres, Sergi Guardiola 
i Nàdia Tarifa. Per fer seguiment 
i aportar experiència pràctica, la 
relació de la CUP en els primers 
llocs es completa amb Sonia 

Cama (4) i el qui va ser regidor 
Jordi Méndez (5). En la resta 
de la llista destaquen noms de 
referència de la formació com 
Norberto Froufré, Albert Pardo, 
Albert Nualart, Mariona Ventura 
o Sisco Ventura.
 Demòcrates va presentar la 
seva llista a darrera hora. L'en-
capçala Dany Ruiz, amb Jordi 
Serravinyals com a número 2. 
Segons els responsables de la 
formació, la decisió de presen-
tar-se es va prendre després 
que fracassessin les negocia-
cions amb Junts per incloure 
el seu candidat en els primers 
llocs de la llista que encapça-
la Laura Navarro. Ruiz va fer 

la presentació a l'auditoria de 
Can Cortés, el dijous 27 d'abril, 
i va estar apadrinat per Antoni 
Castellà, portaveu i fundador de 
Demòcrates.
 Durant la seva intervenció, 
Ruiz va apostar per la necessi-
tat de plantejar projectes amb 
ambició de futur i a llarg termini, 
però sense descuidar els que ja 
estan en marxa i les petites in-
versions necessàries per millo-
rar el dia a dia del poble. A més 
de Serravinyals acompanyen a 
Ruiz en els primers llocs la seva  
germana, Elisabet Ruiz, Maria 
Assumpció Coll i Jordi Mar-
tí que ocupen els llocs 3, 4 i 5 
respectivament. 

En Comú, la CUP i Demòcrates 
esperen obtenir representació

De les 7 candidatures a les eleccions del 
28-M que concorren a PsiP, n'hi ha tres 
que no han tingut representació al ple 
durant la darrera legislatura: Palau En 
comú Podem, la CUP i Demòcrates.

Ciutadans canvia de 
lideratge i espera 
repetir resultat
El regidor i portaveu de Ciuta-
dans a PsiP durant la legislatura 
que ara acaba, Andrés Martí-
nez, assumeix el repte de repe-
tir els resultats del 2019 i confia 
a mantenir el nivell de represen-
tació actual, amb dos regidors. 
El pas al costat del fins ara cap 
de files de la formació taronja a 
Palau, Juan Martínez, i l'absèn-
cia destacada en la llista d'un 
altre pes pesat de Cs a PsiP, 
l'advocat Jorge Diéguez, posen 
tot el pes sobre les espatlles del 
nou cap de llista.
 Ciutadans, que no ha fet 
presentació oficial de la llista, 
presenta com a número 2 Isa-
bel Luna, que en el 2019 ana-
va com a 8. La tercera serà 
Rosàrio Gàlvez (4 en el 2019) i 
tanquen el quintet inicial Jesús 
Arjona i Francisco Sànchez. La 
llista la tanca, com a suport tes-
timonial, Juan Martínez, el fins 
ara cap de Ciutadans a PsiP i 
actual diputat a la Diputació.
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L’Ajuntament de Palau-solità i 
Plegamans ha rebut 1,5 milions 
d’euros del Programa Sectorial 
Renovables 2030 per a projec-
tes d’energies renovables. El 
programa, que ha finançat el 
90% del cost de la caldera de 
biomassa, col·laborarà també 
en la instal·lació de plaques 
fotovoltaiques d'autoconsum 
compartit en tres equipaments 
municipals i en la renovació to-
tal de l'enllumenat públic a LED.
 Les línies de col·laboració 
provenen del Programa Secto-
rial Renovables 2030 de la Di-
putació de Barcelona. Aquest 
programa impulsa actuacions 
amb impacte en la reducció de 

les emissions locals de gasos 
d'efecte hivernacle i en la re-
ducció dels costos energètics 
locals. Les actuacions han de 
tenir per objecte inversions re-
latives a plantes fotovoltaiques, 
calderes de biomassa o enllu-
menat públic. 
 A Palau-solità i Plegamans 
col·labora en aquestes 3 línies. 
Amb 245.930 euros per a la 
instal·lació de plaques fotovol-
taiques en tres edificis munici-
pals: la prefectura de la Policia 
Local, l’escola Palau i el pavelló 
d’esports Maria Víctor. Aques-
tes instal·lacions en modalitat 
d’autoconsum compartit gene-
raran electricitat pel seu propi 

ús i per a diversos edificis que 
estiguin a una distància inferior 
de 2 kilòmetres. 
 La segona línia subvenciona-
da, amb 810.022, és la desti-
nada a la millora de l'enllume-
nat públic mitjançant el canvi a 
LED. I, en tercer lloc, 448.000 
euros més pel 90% del cost de 
la caldera de biomassa.
  Els objectius específics 
d’aquestes actuacions són, a 
més de reduir les emissions de 
gasos d’efecte hivernacle dels 
equipaments locals, augmentar 
la producció d’energia renova-
ble i millorar l’eficiència energè-
tica i la reducció del consum de 
l’enllumenat públic. 

1,5 milions d’euros  per 
projectes sostenibles
L'Ajuntament ha 
rebut ajuts de la 
Diputació per 
costejar tres actua-
cions vinculades a 
les energies reno-
vables: la caldera 
de biomassa, l'en-
llumenat LED i 
plaques solars.

Blaumut serà el 
grup que actuarà 
a la FM per votació 
popular
L’Ajuntament de Palau-solità i 
Plegamans va posar en marxa 
a començaments de març un 
procés obert de participació 
per tal que els ciutadans tries-
sin quin grup de música tocarà 
al Concert Familiar de la Festa 
Major Petita de la Festa Major 
2023 -que enguany es farà del 
24 al 28 d’agost-. I els veïns i 
veïnes del municipi ja han pres 
una decisió: serà ‘Blaumut’ 
l’encarregat de tocar el dilluns 
28 d’agost a les 20 hores a l’Es-
pai de Barraques. El grup ja ha 
confirmat la seva assistència. 
Tot i que The Tyets va ser el més 
votat, problemes d’agenda no 
els permetran tocar en aquella 
data a Palau.
 En el procés participatiu van 
votar 68 persones, i els vots 
que va assolir cada grup van 
ser  els següents:
The Tyets: 33 vots (48,5%)
Blaumut: 23 vots (33,8%)
La Fúmiga: 12 vots (17,7 %)

Els nous voluntaris de Protecció Civil 
reben el diploma de l'ISPC
Dissabte 22 d'abril, es va fer 
l'acte l'entrega de diplomes als 
nous voluntaris de Protecció 
Civil a l'Institut de Seguretat 
Pública de Catalunya. Volunta-
ris de tota Catalunya van rebre 
l'acreditació per haber superat 
el curs necessari per donar ser-
veis en les diferents associa-
cions municipals. En el cas de 
Palau-solità i Plegamans, van 
recollir el seu diploma Gerard 
Gonzàlez i Marc Brosa, a la foto 

flanquejant al president de PC 
PsiP, José Rubio.
 Marc i Gerard rebran en breu  
el nomenament per part de 
l'Ajuntament i amb ells seran ja  
8 els voluntaris de ple dret amb 
que comptarà Protecció Civil de 
Palau-solità i Plegamans. L'any 
2022 els voluntaris d'aquesta 
entitat van realitzar un total de 
88 serveis, amb quasi 360 ho-
res de dedicació, duplicant així 
les dades del 2021.
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FESTA DEL ROSER. El cap de setmana del 14 al 16 d'abril es va celebrar la Festa del Roser. L'Estadal del Roser de Palau-solità i Plegamans va organitzar una sèrie d'actes i activitats en honor de la Mare de Déu del Roser, en el que és 
una de les festes religioses i culturals amb més solera del nostre poble. Hi va haver exposició de patchwork, concurs de dibuix, visita guiada a l'església de Sant Genís, missa solemne amb acompanyament musical i per acabar, concert. 
Diumenge al vespre, l'església es va convertir en auditori i va acollir l'actuació del grup Gospel Soul, que va omplir la bancada de gom a gom.  (Foto: MONTSE CAÑADÓ)
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El cap de setmana del 29 i 30 
d'abril s'ha celebrat la 20 edi-
ció del Mercat Medieval de 
Palau-solità i Plegamans. Un 
aniversari tan rodó no va tenir, 
però, la brillantor que es me-
reixia. Per no fer-lo coincidir 
amb altres cites del Vallès, es 
va avançar una setmana, i va 
encaixar l'esdeveniment en 
un pont de 3 dies. Això va fer 
que es notés una mica menys 
d'afluència de públic respecte 
altres anys.
 Per acabar-ho d'adobar, diu-
menge al migdia el cel es va 
ennuvolar i a la tarda va deixar 
anar un aiguat que va obligar 
a suspendre la programació 
d'actes i a tancar el mercat 
abans d'hora. Malgrat tot, pel 
que es va poder viure dissabte i 
diumenge al matí, la cita va de-
mostrar tenir bona salut.
 L'activitat al voltant del caste-
ll de Plegamans va ser intensa 
mentre la pluja ho va permetre. 
Una quarantena d'activitats 
entre concerts, espectacles i 

propostes lúdiques per a tots 
els públics van configurar una 
agenda que en alguns mo-
ments era difícil d'assimilar.
 La recreació del pati medie-
val, on es feien les lluites d'es-
pases, els tallers d'artesans i 
les més de 70 parades de pro-
ductes casolans van congregar 
la major part del públic. Però 
sens dubte l'atracció principal 
d'aquest mercat és la visita 
guiada al castell de Plegamans. 
Els germans Josep Maria i Pere 
Farnés, abillats de cavallers 
templers, van tenir molta feina, 
ja que totes les sessions pro-
gramades es van omplir. Se-
gons els responsables de l'ac-
tivitat, la majoria dels visitants 
eren gent de fora de PsiP.
 Durant els dos dies es va es-
tablir una línia d'autobús gra-
tuïta, amb parades al pavelló i 
Can Cortès i fins al castell. El 
pressupost d'aquesta edició 
del mercat ha estat de 26.500 
euros, uns 2.000 menys que 
l'any passat.

Mercat passat per aigua
El Mercat Medieval de PsiP va celebrar 
la seva 20 edició en un pont i amb una 
tarda de pluja. La cita, malgrat tot, va 
convocar força públic.

PU BL IC ITAT

TALLER AGRARI
Vine a tocar la pagesia

Organitzada per Associació per al 
Desenvolupament Agrorural

FESTA DE SANT ISIDRE 2023

La festa de la pagesia per tot el poble!

2a. RUTA POPULAR per MASIES del poble
Recuperem memòria històrica del sector agrari

Sortida de La Sagrera, a Sta. Maria, passarem per  Can Cladellas,  la Comanda 
Templera, jaciment arqueològic de Can Valls, Can Riera  i tornada a Sta. Maria

Guiada per Pere Farnés
Porteu calçat còmode per caminar per camins rurals, protecció pel sol i aigua 

Duració aproximada 2/3h.

Santa MISSA en honor del Patró

DISSABTE

20
MAIG

DIUMENGE

21
MAIG

ESMORZAR POPULAR
3€ entrepà i beguda, no cal reserva prèvia

JOCS RURALS
Gimcana rural tradicional 

per totes les edats
Organitzada per Cabres i Vaques

SARDANES
amb la cobla Nova Vallès

Organitzada per Agrupació Sardanista

BALL DE GITANES
amb la cobla Nova Vallès

Organitzada per Colles de Ball de Gitanes

PARC
ONZE DE 
SETEMBRE

PLAÇA 
DE LA VILA

PARC 
ONZE DE 
SETEMBRE

PARC 
ONZE DE 
SETEMBRE

ESGLÈSIA
SANTA MARIA

Organitzen:

10:00h.

10:00h.

10:30h.

11:30h.

12:30h.

18:00h.

santisidre.palauplegamans@gmail.com www.facebook.com/patronat.santisidre

@FestaSantIsidre @SantIsidrePalauPlegamans

Des de 1984

Feres i foc
Per segon any consecutiu, 
el Mercat Medieval ha tingut 
també un espectacle de foc 
i espurnes. Els Deixebles del 
Dimoni de la Pedra Llarga han 
decidit traspassar la trobada de 
bestiari que feien per Festa Ma-
jor a aquest cap de setmana.
 Dissabte 29, a la tarda, la 
plaça de la Vila (l'any passat es 
va fer a la plaça de Ca l'Estruch) 
feia una mica de por. Allà hi havia 
les bèsties convidades aquest 
any pels diables palauencs. Al 
costat de l'Abraxas i als seus 
pollets, Pica foc i Espurna, s'hi 

van plantar cinc figures de dife-
rents indrets de Catalunya: l'Es-
purna Drac, de Calafell; el Corb 
Borni, de Llinars del Vallès; la 
Víbria, de Manresa; la Lloba de 
la Madella, de Bigues i Riells; i 
la Bèstia, de Parets del Vallès. 
Sobre dos quarts de 9 van fer 
un ball d'exhibició i a conti-
nuació van iniciar una cercavila 
pels voltants de l'Ajuntament. 
L'espectacularitat de les bès-
ties i les seves dimensions fan 
d'aquest espectacle de foc un 
dels més intensos dels que pro-
tagonitzen els Deixebles.
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A PALAU-SOLITÀ I PLEGAMANS,
#LauraNavarro

EL QUE HEM FET
Acabar la biblioteca municipal

Projecte guanyador per al nou complex municipal amb piscina

Treballar per aturar el desenvolupament del polígon de Llevant

Arranjament de carrers, voreres i vials

Reformar i renovar parcs infantils i crear noves zones de jocs

Creació de 88 plans d'ocupació

Subvencions al petit comerç i ajuda a l'emprenedoria

Transformació de la plaça Folch i Torres

Aconseguir la cessió de l'Avinguda Catalunya

Transport urbà gratuït per majors de 65 anys i bonificat 50% per la 
resta

Crear rutes turístiques al nostre poble

Renovar la il·luminació i els guarniments als carrers en època 
nadalenca

EL QUE FAREM

Coneix el nostre 
programa

Fer realitat el complex esportiu municipal amb piscina

Augmentar la sostenibilitat dels edificis públics

Pacificació Avinguda Catalunya i Carrerada

Urbanització de zones no urbanitzades

Millora als accessos a l'entorn de la biblioteca. Remodelació 
Avinguda de Nostra Senyora de Montserrat

Rehabilitació de la Comanda Templera

Augment de la freqüència del bus urbà

Nou espai per la gent gran

Habitatge assequible per joves i gent gran

Treballar un protocol d'actuació per frenar                                            
les okupacions conflictives d'habitatges.

Remodelació dels carrers de l’Arquitecte Falguera i Rambla del 
Sol, augmentant zona de voreres i arbrada

per Palau-solità
i Plegamans

GENT DEL POBLE!
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Av. Catalunya, 176 - Tel. 93 864 62 01 - 610 268 698
www.tecnicserveipalau.com - info@tecnicserveipalau.com

ELECTRICITAT · LAMPISTERIA · GAS 
CALEFACCIÓ · AIRE CONDICIONAT

Més de 40 anys
al vostre servei

Us seguim atenent a l’adreça:

C. Comerç, 27
Palau-solità i Plegamans

T: 93 864 82 54

E: info@e-maso.com
W: www.e-maso.com

AVDA. JOSEP FONTCUBERTA, 115 - CALDES DE MONTBUI
672 205 915       / 938 655 353 - caldesvitrall@gmail.com

www.caldesvitrall.es -               caldesvitrall

Cristalleria 

Fusteria d’alumini i PVC

Mosquiteres 

Persianes i motors

Tendals

Baranes de vidre

Mampares de bany

Reparacions i manteniments

DESCOBREIX EL QUE PODEM FER  PER LA TEVA LLAR

Realització de reformes de pisos, habitatges i locals

Pssg de la Carrerada, 33B - Palau-solità i Plegamans

Finestres i portes dʼalumini, PVC i fusta / Col·locació de parquet / Electricitat
Pladur/ Fontaneria / Gas / Piscines dʼobra / Canals i baixants / Impermeabilització

696 588 058

novallar@outlook.com

novallar_reformesintegrals

Sant Jordi de récord
La pluja va des-
lluir la festa l'any 
passat. Aquest any, 
amb la sequera 
com referent, va 
lluir el sol i PsiP va 
gaudir d'un Sant 
Jordi radiant. Tant 
llibreters com flo-
ristes van tenir 
molta feina i van 
fer bona caixa.

Premis literaris amb solera
Els jardins de la Torre Folch 
van ser l'escenari on es van 
entregar els guardons de la 
22a edició dels Premis de 
prosa i poesia de l'Ajunta-
ment de PsiP. La participació 
d'enguany ha estat lluny del 
rècord aconseguit l'any pas-
sat. Es van presentar un total 
de 73 obres, entre totes les 
categories (110 el 2022). Des 
de l'Ajuntament s'atribueix 
aquesta davallada al fet que 
aquest any l'accés es restrin-
gia només a persones resi-
dents en el Vallès Occidental 
i Oriental i la limitació d'1 obra 
per persona i categoria.
 L'entrega de premis es va 
celebrar el 22 d'abril i va estar 
presidida per l'alcalde, Oriol 
Lozano, i per la regidora de 
Cultura, Eva Soler. 

Infantil A:
1r. Premi: Gerard Torres
 2n. Premi: Maria Popescu         
 3r. Premi: Vera Garcia
Infantil B: 
1r. Premi: Julia Ruz
2n i 3r. Premi: deserts
Juvenil de poesia: 
1r Premi: Laia Bulach 
Finalista: Pablo Cerezo                                                                              
Menció Jurat: Marc Romeral
Juvenil de prosa:
1r Premi: Aina Puig
Finalista: Miguel Ramírez
Menció jurat: Laura Parras.
Adult de poesia: 
1r Premi: Mercè Casellas
Finalista: Natalia Vidal                                                                                                                   
Menció jurat: Miriam Priego
Adult de prosa:
1r Premi: Mercè Casellas
Finalista: Francesc Vilapriño 
Menció jurat: Rebeca Pabón

Tant les llibreries com les pa-
rades de roses de Palau-so-
lità i Plegamans coincideixen 
en destacar que el Sant Jordi 
d'enguany ha estat un dels mi-
llors que recorden. Després de 
tres anys d'entrebancs, entre 
pandèmies i pluges, per fi va 
lluir un bon sol i la diada es va 
poder viure amb tota l'esplen-
dor. Només el fet que caigués 

en diumenge feia témer als ne-
gocis locals que la gent decidís 
anar a passejar per altres capi-
tals en lloc de fer-ho pel poble. 
Però no va ser així, i la plaça de 
Ca l'Estruch va viure un magní-
fic ambient de festa durant tot 
el dia.
 Sota la porxada es van ubicar 
les parades de flors i llibres, i a 
la resta de la plaça una trentena 

de carpes completaven el pas-
seig. Hi havia entitats solidàries, 
d'oci i lleure, col·legis, negocis 
de decoració i d'objectes de la 
llar, i, tractant-se d'un Sant Jor-
di a un mes de les eleccions, 
presència dels partits polítics.
 No hi va faltar el punt de sig-
natura de llibres, on els autors 
locals van poder dedicar les 
seves obres als seus lectors. 

Van signar 
Xavier Pana-
dès, d'11.00 
a 13.00 hores, 
amb L'Ull de 
la Brutalitat; 
Anna Campi-
llo, d'11.00 a 
13.00 hores, 
amb Trenca-
dissa; Laura 
Magó, d'11.00 
a 13.00 hores, 
amb Alas de 
plata; Jaume 
Ventura, de 
16.00 a 20.00 

hores, amb El nom de les cases 
del nostre poble; i Cecília Alca-
raz, de 17.00 a 19.00, amb Més 
vides. Ventura va ser de tots ells 
el que més públic va reunir.
 A la tarda dominical no hi van 
faltar les sardanes. L'Agrupació 
Sardanista de PsiP va convidar 
la cobla Ginesenca per fer una 
ballada que va posar colofó a la 
festa.
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Quatre activitats a l'aire lliure 
mantenen viva La Fresqueta

Codés Fernàndez explica els 
carrers de Sta Perpètua

NOTÍCIE S

De Ca l'Abundàncies a Cal Xurrapas
Dimarts, 18 d'abril, va tenir lloc 
el que és ja quasi una tradició 
palauenca per les dates prè-
vies a Sant Jordi: la presentació 
d'un nou llibre de Jaume Ven-
tura. En aquesta ocasió, aquest 
aficionat a la història local, ha 
fet un treball d'investigació per 
documentar Noms de les cases 
del nostre poble, tal com diu ex-
plícitament el títol de l'obra.
 La idea va sorgir durant la 
pandèmia, així ho va explicar 
el mateix Ventura durant la pre-
sentació, feta a l'auditori de 
Can Cortés. "Una veïna, la Qui-
meta Rocabruna, em va trucar i 
em va explicar que havia apro-
fitat els dies de tancament per 
fer una llista de sobrenoms de 
cases del poble. El cap se'm va 
posar a mil i em va semblar que 
seria una gran idea recollir-ne 
més i explicar-ne l'origen, si fos 
possible", explica l'autor.
 El resultat és una curiosa i 

amena recopilació de sobre-
noms veïnals de Palau-solità 
i Plegamans, molts d'ells do-
cumentats en el seu origen. 
Aquest peculiar nomenclàtor 
està presentat per ordre alfabè-
tic, començant per Ca l'Abun-
dàncies i acabant a Cal Xurra-
pas. Sempre que ha pogut, 
Ventura ha esbrinat l'origen dels 
sobrenoms, en molts casos lli-

gats a oficis o habilitats dels 
ocupants de les cases, o bé di-
rectament al nom o cognom de 
la família habitant.
 Algunes de les cases citades 
són ja història, però d'altres 
encara existeixen. Al llibre s'hi 
poden trobar també imatges 
tant d'unes com d'altres. Ven-
tura ha recopilat un total de 270 
noms i ha aconseguit esbrinar 
l'origen de 87 d'aquests. En 
acabar la presentació, Ventura 
ja va explicar que arran de l'edi-
ció d'aquest nou títol, li havien 
arribat més noms que no tenia 
documentats, i va animar al veï-
nat a enviar-li noves entrades, ja 
amb el cap posat en una sego-
na edició.
 El llibre, amb pròleg de Pere 
Farnés, va ser un dels més de-
mandats dels autors locals du-
rant la diada de Sant Jordi. 

La tercera edició de La Fres-
queta, el cicle d'activitats cul-
turals a l'aire lliure que l'Ajunta-
ment  de PsiP programa durant 
la primavera, tindrà aquest any 
només quatre dates, enfront de 
les 9 de la primera edició i les 8 
de la segona. La primera cita és 
el 5 de maig, amb un concert 
jove. Els grups locals Lonely 
Palace i Saturnalia seran telo-
ners del folk transgressor dels 
Ebri Knight. Serà a partir de les 
23.00, a la plaça 1 d'Octubre.
 El juny hi ha dues dates a 
marcar. El dia 2 se celebra el 

concurs Maria Canals de piano. 
Durant el dia hi haurà un pia-
no a disposició del públic a la 
plaça de la Vila, i al vespre, un 
concert magistral a les 19.00. 
L'endemà, la companyia Las 
Lloronas que representaran No 
hi havia una vegada, un viatge 
pel món dels contes. A la plaça 
de Ca L'Estruch, a les 11.30.
 Tancarà el cicle el toc de ball 
i festa de l'artista local Brian de 
la Rumba, amb rumba catalana 
i flamenc. Aquesta darrera pro-
posta serà el 7 de juliol, a les 
20.00 a la plaça de la Vila.

La periodista palauenca Codés 
Fernández és l'autora del lli-
bre Diccionari de Carrers i vies 
urbanes de Santa Perpètua. 
Codés va presentar l'obra el di-
vendres 21 d'abril, a la bibliote-
ca d'aquest municipi veí, en un 
acte al que hi va assistir l'alcal-
dessa perpetuenca, Isabel Gar-
cia. Codés ha realitzat un treball 
de documentació i investigació 
realitzat en el que es relacio-
nen tots els carrers del poble, 
l'origen del seu topònim i la 
seva localització per barris, així 
com la història del poble con-

tada a través d'aquests noms. 
El Diccionari és un encàrrec de 
l'Ajuntament de la localitat.
 Segons l'autora, aquest llibre 
és una eina viva que parteix de 
tota la feina de documenta-
ció que ella ha fet però que es 
pot ha d'anar enriquint amb les 
aportacions de la ciutadania. 
 Codés Fernàndez és també 
autora del Diccionari de carrers 
de Palau-solità i Plegamans, 
que es va presentar ara fa dos 
anys. Aquests diccionaris es 
poden consultar a les webs de 
tots dos ajuntaments.

PU B L IC ITAT

Queremos un Ayuntamiento de todos con el 
que todos los vecinos se sientan identificados 
independientemente de su forma de pensar 

Queremos un nuevo sistema de recogida de 
basuras que se adapte a las necesidades de 
los habitantes de Palau y no al contrario. 

Queremos un servicio de urgencias de 24 
horas, que dé tranquilidad a los vecinos y evite 
desplazamientos en casos de gravedad.

Queremos un centro de mayores que dé soporte a la cada vez 
más importante población de Palau que supera los 65 años, con 
un local adecuado a sus necesidades y una programación de 
actividades y servicios dirigidos exclusivamente a este colectivo. 

Queremos respeto por todas las lenguas oficiales de manera que 
cada cual se exprese según su preferencia o sentir. El equipo de 
gobierno tiene que velar por el bilingüismo en todas sus 
comunicaciones y escritos. 

Queremos un “museo de la vila” que recoja la historia, tradición y 
costumbres de Palau, y dé a conocer sus orígenes a una 
población con una proporción de personas muy importante 
nacidas en otros lugares de Cataluña, España y resto del mundo. 

Queremos luchar contra la ocupación ilegítima de viviendas de 
forma activa, de manera que proporcione  tranquilidad a los 
vecinos. 

Queremos una mejora de las gestiones 
personales ante la administración, que facilite 
los trámites a los vecinos. 

Queremos un municipio más seguro ante los 
periódicos episodios de robos a viviendas.
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Adeu a la Copa d'Europa

No va poder ser. Les lleones del 
Generali no van poder revalidar 
el títol de campiones d'Europa. 
El Telecable de Gijón, l'equip 
que l'any passat va perdre la 
final davant l'HC Palau, va ser 
el qui aquest any va eliminar a 
les palauenques en la primera 
semifinal, jugada a Lisboa el 
dissabte 29 d'abril. Les asturia-
nes es van imposar clarament 

per 6 gols a 3 en un partit on les 
noies d'Ivan Sanz no van tenir 
opcions en cap moment.
 La protagonista del partit va 
ser la jugadora del Telecable, 
Sara Roces, que va marcar 5 
gols i que es va convertir en un 
malson per les groc-i-negres. 
En la primera part no hi va haver 
pràcticament ocasions per l'HC 
Palau, que van haver de patir 

també un arbitratge molt estric-
te, amb quatre targetes blaves i 
dos tirs directes que l'àrbitre va 
fer repetir quan Laura Vicente ja 
havia aturat la bola.
 Les asturianes van marxar la 
mitja part al vestidor amb un 
contundent 4-0. L'últim dels 
4 marcat sobre el xiulet final. 
Només començar la segona 
part, quan s'albirava la reacció 
de les palauenques, va arribar 
el cinquè de les asturianes. Les 
noies de l'HC Palau van forçar 
el ritme i van intentar l'impos-
sible. Florenza, Fontdeglòria i 
Colomer van posar el 5-3 quan 
faltaven 6 minuts pel final. L'es-
perança de la remuntada es va 
il·luminar, però la il·lusió va du-

rar dos minuts, els que va trigar 
Roces a apuntar-se el cinquè 
gol en el seu compte particular i 
que significaria el 6-3 definitiu.
 L'únic consol que li va quedar 
a l'equip palauenc és que van 
ser eliminades per les qui van 
acabar sent campiones d'Eu-
ropa. L'endemà, diumenge, el 
Telecable va fulminar també el 
Vila-sana, amb un contundent 
6 a 1 en el marcador. Les astu-
rianes, amb un hat trick de Sara 
Roces, no van donar opció a les 
lleidatanes, que jugaven la seva 
primera final de la Copa d'Eu-
ropa en la seva primera repre-
sentació. Aquesta és la sisena 
corona europea de les noies del 
Telecable.

L'emoció segueix a les lligues
Tant el primer equip femení 
com el masculí de l'HC Pa-
lau prometen més emoció les 
setmanes vinents. El Gene-
rali HC Palau té assegurada 
la primera plaça de l'OKLliga 
Iberdrola després d'empatar 
amb el Vila-sana a PsiP (3-3) 
el passat 22 d'abril. Les noies 
que dirigeix Ivan Sanz jugaran 
les semifinals de play-off pel 
títol el 21 i el 28 de maig.
 Pel que fa al primer equip 
masculí, després d'aconse-
guir un treballat empat davant 

el segon classificat, el Caste-
llar (2-2), el mateix dia 22, es 
va assegurar la disputa de la 
promoció d'ascens a prime-
ra catalana. Això serà el 20 
i el 27 de maig, amb un rival 
que en el moment de tancar 
aquesta edició encara no 
s'havia determinat.
 En el cas del Generali, 
abans de disputar la Lliga 
hauran de lluitar per recupe-
rar la Copa de la Reina, que 
es jugarà entre l'11 i el 14 de 
maig a Cafafell.  

El Generali HC Palau no ha pogut re-
validar el títol de campiones d'Europa 
al caure en la semifinal (6-3) davant el 
Telecable Gijón. L'asturiana Sara Roces, 
amb 5  gols, va ser l'estrella del partit.
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Una setmana per 
fer salut
Entre el 19 i el 28 d'abril es va 
sumar al Dia Mundial de l'acti-
vitat física i el Dia Mundial de la 
salut, amb una sèrie d'activitats 
dirigides a diferents tipus de 
públic. La proposta de l'Ajun-
tament va incloure des de ses-
sions de meditació fins a tallers 
de marxa nòrdica o un circuit de 
body power.
 Dimecres 19 d'abril, es va 
obrir el cicle amb un taller de 
Txi Kung, una pràctica de me-
ditació en moviment, coordina-
ció fluida de moviments lents, 
respiració profunda rítmica, i un 
estat mental meditatiu i calmat. 
L'endemà, dijous 20, va ser el 
torn de la marxa nòrdica, una 
pràctica que ja té molts segui-

dors al nostre poble.
 Divendres 21 la proposta va 
ser una caminada pels voltants 
del poble amb sortida des del 
Pavelló Municipal d'Esports 
Maria Víctor. La creu Roja va 
impartir un taller d'autoprotec-
ció, suport vital bàsic i DEA, a 
l'auditori de Can Cortés.
 De dimecres 26 a divendres 
28, va ser el torn dels joves, 
amb un tastet de ioga,  un circuit 
de body power i una caminada. 
El pavelló Marià Víctor, l'Espai 
Jove l'Escorxador i els entorns 
de la riera de Caldes  han estat 
els espais on s'ha desenvolupat  
aquesta proposta esportiva i de 
salut promoguda per l'Ajunta-
ment.

76 inscrits, entre homes i do-
nes, va tenir la primera cursa 
interempreses organitzada per 
l'Associació de Municipis Rie-
ra de Caldes. La cursa esta-
va oberta a tots els botiguers, 
autònoms i treballadors i tre-
balladores de petites, mitjanes 
i grans empreses de la zona. 
Es va celebrar el diumenge, 
23 d'abril. Els participants po-
dien córrer individualment o per 
equips, i fins i tot es podia fer 
el recorregut passejant. El reco-
rregut era de 6,4 quilòmetres, 
amb sortida i arribada a la ma-
sia de Can Gavarra, a Polinyà. 
El millor temps en homes va ser 
de 24'21", i en dones, 36'22".

Al tancament d'aquesta edició 
dos atletes del Club Atlètic Pa-
lau, Jesús Gómez i Rita Riba, 
estaven disputant la marató de 
Sierra Leona, la prova solidària 
en favor de la Fundació Street 
Child. Abans de sortir, però, els 
corredors palauencs ja havien 
tingut èxit. Més enllà del temps 
que inverteixin en la marató els 
seus atletes, el CA Palau es va 
presentar a línia de sortida amb 
l'aportació solidària de 2.400 
euros, quantitat que es va fixar 
com a objectiu per aportar a 
l'organització de la prova.
 El mateix cap de setmana, 
diversos corredors del club han 
corregut la Mitja Marató d'Em-
púries.

El minibenjamí del CF Sala Pa-
lau-solità i Plegamans es va 
proclamar campió de lliga el 
passat diumenge a Pineda de 
Mar. Els nois entrenats per Martí 
Puig a la foto amb els nois) i Nil 
Molist estaven convençuts de 
la victòria i ja duien preparades 
una samarreta commemorati-
va. Enric Campo, Martin More-
no, Jan Gómez, Lluc Mora, Nil 
Martin, Pau Martínez, Marc Gu-
tiérrez i Martí Àlvarez es van im-
posar 2-4 a la pista del Pineda i 
van cantar victòria en la darrera 
jornada del campionat.

 D'altra banda, el CF Palau 
ja té obertes les inscripcions 
pel seu casal d'estiu. L'activi-
tat començarà el 26 de juny i 
s'estendrà fins al 4 d'agost, en 
horari de 9 a 13.00 hores. El ca-
sal està destinat a nois i noies 
d'entre 5 i 16 anys que vulguin 
combinar el futbol sala amb les 
activitats de lleure.
 El preu de la inscripció varia 
segons el nombre de setma-
nes, però el club ofereix packs 
d'1, 5 o 6 setmanes, amb preus 
variables segons se sigui o no 
soci de l'entitat.

Minibenjamins campions

L'AMERC 
organitza 
una cursa 
interempreses

El CA Palau 
assoleix el repte 
de la marató de 
Sierra Leona

     APARTAMENTS TUTELATS RESIDENCIAL PALAU

Un temps enrera, abans de la pandèmia, vostès, veïns de Palau, segur que es van adonar de les obres que es portaven a terme al costat mateix de
Residencial Palau. Es va construir un nou edifici, aplicant les més innovadores tècniques de construcció, a on la domòtica i la seguretat van
jugar un paper molt important, fonalmetal. Potser alguns de vostès  ja ho saben, però potser d’altres no ho coneixen encara; el que es va
construir va ser un edifici d’apartaments tutelats per persones grans.

Són vivendes dissenyades amb la idea    que  persones autònomes, també amb alguna fragilitat, puguin gaudir d’un entorn segur a on poder
continuar amb la seva vida, amb tota plenitud  i conservant la seva intimitat.

Són apartaments a on els nostres usuaris, envoltats de l’entorn privilegiat que ofereix Palau, poden viure a prop dels seus familiars,   disposant
de la independència que ofereix un habitatge totalment equipat, dinàmic, segur, aprofitant també  les zones comuns pensades per fer la seva
estança molt més agradable,

L’usuari és lliure de viure amb total independència o bé de demanar-nos tot un seguit de serveis que li  podem oferir per ajudar-lo tant amb les
activitats de la seva vida diària com també cobrir necessitats relacionades amb la seva salut. 

Us convidem a visitar les nostres instal·lacions estant ben segurs que seran del vostre grat i sabreu valorar-les com un gran actiu, d’avui i de
demà,  ofert per optimitzar el benestar de les persones grans que ens envolten. 

R e s i d e n c i a l  P a l a u                             T e l . 6 7 1 5 6 2 6 1 8
A v i n g u d a  d e  C a t a l u n y a  2 6 4                  w w w . r e s i d e n c i a l p a l a u . c o m
0 8 1 8 4  P a l a u - S o l i t à  I  P l e g a m a n s            i n f o @ r e s i d e n c i a l p a l a u . c o m
B a r c e l o n a
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Els candidats pregunten

La proposta d'ERC és crear una Comunitat Energètica Local 
per impulsar la transició energètica al poble amb l'objectiu 
d'afavorir l'ús d'energies renovables, contribuir en la reducció 
d'emissions, fomentar la participació ciutadana en la transició 
energètica i, el més important: establir mecanismes per re-
baixar la factura elèctrica dels veïns i veïnes.
MARC SANABRIA respon: Necessitem una vila més verda i 
sostenible. El nostre compromís és el de canviar a LED el 100% 
de la il·luminació a la vila, fet que no només comportarà un 
important estalvi energètic, sinó major sensació de seguretat 
als carrers. Garantirem que els nous equipaments que  projec-
tarem i construirem segueixin les màximes acreditacions euro-
pees de sostenibilitat arquitectònica.
LAURA NAVARRO respon: De fet, ja hem impulsat aquesta 
transició durant aquest mandat. Hem demanat la declaració 
d'emergència climàtica, primer pas per poder posar en marxa 
una comunitat energètica, com s'ha fet a Caldes. Demanarem 
un estudi i un cronograma de la possibilitat de fer a Palau-solità 
i Plegamans. A banda, continuar fent més sostenibles els edifi -
cis municipals i potenciant i fomentant la sostenibilitat a escala 
particular.
ANDRÉS MARTÍNEZ respon: Incrementar les bonifi cacions a 
l'IBI i l'IAE per invertir en instal·lacions fotovoltaiques. Incremen-
tar gradualment els punts de recàrrega de vehicles elèctrics. 
Acabar d'instal·lar il·luminació pública amb leds a tot el munici-
pi. A nivell, municipal parc de vehicles elèctrics així com adaptar 
la resta dels edifi cis públics a energies renovables.
LIBERTO FOLCH respon: Repassem el que hi ha, el que 
manca, mirem els pressupostos i comencem a planifi car ple-
gats els somnis, sempre en equilibri amb l’entorn i respectant 
el medi ambient. Avui en dia algunes actuacions són quasi de 
llibre: les comunitats d’energies renovables, la millora de l’efi -
ciència de les conduccions d’aigua, l’aprofi tament de les ai-

gües pluvials i grises, la millora de la gestió dels residus, 
la neteja dels boscos per a l’obtenció de biomassa.
DANI CAMA respon: Partim del punt que la transició 
ecològica real, sense decreixement, no és possible. A 
escala local, considerem que s'ha de limitar l'ús del 
vehicle privat (com fa el 4t Cinturó) i apostar pel trans-

port públic, conservar la totalitat de l'actual espai agrí-
cola que tenim, limitar el creixement urbanístic especulatiu 
i impulsar comunitats energètiques.

DANI RUIZ respon: Implementar la ins-
tal·lació de plaques fotovoltaiques 
a tots els equipaments munici-

pals possibles.

És imprescindible no negar l’evidència. Cal treballar per reforçar 
la seguretat als barris especialment en les hores més crítiques. 
Per això, crearem la fi gura dels serenos, amb plans d’ocupació 
per a persones en situació d’atur, reforçant la seguretat als ca-
rrers durant les hores nocturnes. Instal·larem càmeres de con-
trol de matrícules als accessos dels barris.
ORIOL LOZANO respon: En 4 anys s'ha fet una gran aposta 
per la seguretat i s'ha de continuar fent créixer la plantilla. Hem 
passat de 19 a 26 membres. Hem de continuar ampliant el 
projecte que hem dut a terme de càmeres de videovigilància 
i abocar els recursos en controls, més presència policial als 
barris, patrullatge de paisà i continuar treballant amb mossos.
LAURA NAVARRO respon: Continuarem treballant per dis-
posar de la millor cobertura dels Mossos i continuar potenciant 
en agents i en recursos la Policia Local. Però a més 
volem incidir en la formació i en l'educació 
de la ciutadania pel que fa a seguretat, 
donant informació pràctica i consells 
sobre com actuar davant d'aquestes si-
tuacions i com prevenir-les al màxim.
ANDRÉS MARTÍNEZ respon: Reestructurar 
la Policia Local amb la participació de tota la 
plantilla. Millorar les condicions de treball i una 
major vigilància al municipi. Instal·lar càmeres 
als accessos d'entrada i sortida dels barris 
i urbanitzacions.
LIBERTO FOLCH respon: Hem vist 
que darrerament s'han instal·lat càme-
res de control viari a les carreteres, les 
càmeres urbanes sempre són mal vistes 
pel tema de la protecció de la vida priva-
da, però a molts municipis ja s'han instal·lat 
a zones urbanes. És la solució o, almenys, una part d'ella? 
Doncs sempre és tema de debat. La sensació és que la vigilàn-
cia de policia municipal és minsa, almenys és el que es copsa 
a peu de carrer. Tot és millorable, com sempre seiem i parlem, 
ben segur que quelcom es podrà fer.
DANI CAMA respon: Sorprenent com la teòrica esquerra cau 
al discurs de l'extrema dreta. La seguretat per a nosaltres pas-
sa perquè tothom tingui un sostre i un plat a taula. No és possi-
ble ni desitjable tenir un policia i una càmera a cada carrer, així 
que apostem per l'educació, el civisme i la cultura. Comunitats 
més fortes són el que necessitem.
DANI RUIZ respon: Ampliar el cos de la Policia Local al nom-
bre d'agents que correspon per habitants, implementar càme-
res de trànsit a tots els accessos possibles al municipi.

Quins projectes locals 
impulsaria envers la transició 
ecològica?

Quines propostes tenen per 
fer front al problema 
dels robatoris a la vila?

ORIOL LOZANO, d'ERC
PREGUNTA

MARC SANÀBRIA, del PSC 
PREGUNTA

Els candidats pregunten
EL  R EP OR TATGE

En el cas que només poguéssim atendre un dels grans projec-
tes, apostaríem pel complex esportiu municipal amb piscina. Si 
mitjançant subvencions poguéssim donar prioritat a un segon 
projecte, posaríem en marxa la pacifi cació de l'avinguda Cata-
lunya.
ORIOL LOZANO respon: Apostarem per a la construcció 
del Complex esportiu amb piscines, un projecte que ja està 
pràcticament fi nalitzat i és una demanda històrica. Iniciarem la 
transformació dels eixos principals del poble -l’avinguda Cata-
lunya i la Carrerada- per convertir-los en eixos més verds i més 
amables per a les persones. Continuarem millorant el barris.
MARC SANABRIA respon: La vila ha de recuperar un es-
pai públic amable. Posarem en marxa un pla d'asfalts i voreres 
que posi al dia els carrers i activarem un pla de xoc de neteja 
d'excrements a la via pública. En paral·lel, les grans inversions 
dels quatre anys vinents han de ser una piscina municipal de 
25 metres, un tanatori fora de la trama urbana i un casal de la 

gent gran.
ANDRÉS MARTÍNEZ respon: Acabar la biblioteca. Millo-
rar la seguretat del municipi (robatoris en habitatges, ocu-
pacions, etcètera). Ordenar la Carrerada facilitant el trànsit, 

evitant accidents amb els arbres (direcció única i sortides 
accessibles del municipi als vehicles). Ampliar el parc d'habi-

tatges socials de manera progressiva.
LIBERTO FOLCH respon: A la regidora Laura, 
li diria el que he contestat al nostre alcalde Oriol: 
repassem el que hi ha, el que manca, mirem els 
pressupostos i comencem a somiar plegats què 
és el que podem fer per millorar la qualitat de 
vida de la ciutadania sempre respectant el nostre 
entorn.

DANI CAMA respon: Molt d’acord que tot 
no es pot materialitzar d’un dia per l’altre. 
Les prioritats són primordials, i posem al 
davant de tot l’habitatge i municipalit-
zar tots els serveis que presta l’Ajun-
tament progressivament (l’aigua, es-
combraries i neteja, el servei d’atenció 
domiciliària...). Tot anirà força lligat a 
les subvencions que puguem acon-
seguir.
DANI RUIZ respon: El com-
plex esportiu municipal, que, 
juntament amb la piscina, 
és una de les demandes 
més antigues al municipi.

Des de Ciutadans considerem que hem aconseguit un sistema 
molt més car, menys efi cient, que genera més brutícia als ca-
rrers, així com problemes de gestió d'espai als pisos. El siste-
ma ha fracassat i la majoria de la població hi està en contra. Cal 
facilitar la vida als veïns i no complicar-la.
ORIOL LOZANO respon: El porta a porta fa més de 12 anys 
que està implementat. El que s'ha fet ara és augmentar a les 
5 fraccions per tal de millorar el reciclatge i evitar una despesa 
més gran. És un model que ha d'estar en millora contínua, i 
això és el que farem: ajustar-lo per tal de continuar millorant 
el reciclatge i, sobretot, ajustar-lo a les necessitats de la gent.
MARC SANABRIA respon: L’actual sistema de recollida de 
residus s’ha convertit en un dels principals problemes de la 
vila. Cal modifi car-ho perquè sigui fàcil per a les famílies. Im-
pulsarem un model híbrid: els pisos disposaran de bateries de 
contenidors intel·ligents de totes les fraccions on poder reciclar 
correctament qualsevol dia de la setmana. Les cases seguiran 
amb el porta a porta, amb més freqüències de recollida, i po-
dran utilitzar el bloc de contenidors més proper com a reforç. 
Eliminarem tots els pals de penjar escombraries dels carrers. 
LAURA NAVARRO respon: Objectivament par-
lant, el nostre municipi no està més brut que 
abans, i amb els números a la mà, reciclem 
més que abans. Creiem, per tant, que el porta 
a porta de les cinc fraccions ha estat una apos-
ta valenta i positiva d’aquest govern. Que hi ha 
aspectes que es poden millorar, sí, però que el 
sistema s’ha de revertir, de cap manera.
LIBERTO FOLCH respon: Doncs crec que és el 
que s'havia de fer. Moltes de les polítiques de reci-
clatge i tractament dels residus estan regulades 
per la UE, no és un invent ni local, ni provincial ni 
nacional. Què es podria fer millor? Evidentment, tot es pot i 
s'ha de millorar, però cal la complicitat del ciutadà. Potser no 
es va explicar bé ni es va fer prou pedagogia. Miri, en paraules 
planeres, la merda la fem nosaltres. Comencem per aquí.
DANI CAMA respon: Considerem que el poble no està més 
brut que abans, molt al contrari! Apostem pel porta a porta 
sent conscients que hi ha aspectes a millorar. És un estalvi 

de diners i legalment, a partir del 2025, el mètode clàssic 
de recollida no serà factible, ja que no s’acceptaran 
mètodes defi citaris, i el porta a porta és el més efi -
cient per a arribar a tal punt.

DANI RUIZ respon: Tots els canvis comporten 
alguns problemes, però el reciclatge és un tema 
que no es pot obviar i s'ha de millorar.

El pressupost no dona per 
fer tots els grans projectes a 
l'hora, quins prioritzarà? 

Ha valgut la pena invertir en el 
canvi porta a porta  per tenir 
un poble més brut?

LAURA NAVARRO, de JUNTS 
PREGUNTA

ANDRES MARTÍNEZ, de Cs 
PREGUNTA

L'Informatiu ha proposat un petit exercici de periodisme als 
set candidats a l'alcaldia de PsiP. Cadascun d'ells ha plantejat 
una pregunta als altres sis, pregunta que ells mateixos també 
han hagut de contestar. A l'hora de llegir aquest reportatge, tan 
important és veure les respostes com qui fa les preguntes.
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L’habitatge és per a la CUP la principal preocupació que tenim 
al poble. El jovent té mínimes possibilitats de poder quedar-se 
amb els preus que actualment patim. La prioritat de l’Ajunta-
ment ha de ser construir habitatge de lloguer assequible i po-
tenciar habitatges cooperatius de cessió en ús. 
ORIOL LOZANO respon: En aquest mandat hem adquirit un 

pis d'emergència i dos pisos d'habitatge de 
protecció ofi cial. Actualment, ja hem iniciat 

dos projectes més per a la construcció 
d'HPO: un fi nançat per l'INCASOL 

i un altre a través d'una sub-
venció dels Fons Europeus 

Next Generetion. Durant el 
proper mandat es construiran 

88 HPO.
MARC SANABRIA respon: Cal 
un Pla d'habitatge real ajustat 

a la realitat de la vila. Sens 
dubte, la resposta no pot 
venir de l'administració mit-

jançant l'adaptació de patrimo-
ni municipal per a destinar-ho a experiments com el projecte 
comú previst a Can Maiol per part del govern d'ERC. Incentiva-
rem l'arrendament d'habitatges bonifi cant l'IBI dels propietaris 
que els posin a lloguer, garantint el cobrament de la quota i 
amb l'aval facilitat per l'Ajuntament. Posarem en marxa un Pla 
d'ajuts municipal al lloguer per a gent jove.
LAURA NAVARRO respon: És un dels temes més difícils 
d'abordar des dels ajuntaments. Ara mateix hi ha una subven-
ció dels fons Next Generation per fer 50 habitatges, i també 
s'ha de tirar endavant el conveni amb l'Incasol per fer-ne 32 
més. No apostem per un creixement vertical indiscriminat. Hau-
ríem de trobar fórmules per controlar tant els preus com l'espe-
culació. També és important anar actualitzant el cens de grans 
tenidors, per prendre mesures que els obliguin a posar-los a la 
venda a preus raonables.
ANDRÉS MARTÍNEZ respon: Trobem interessant la política 
d'adquisició d'habitatges de manera progressiva per desti-
nar-la a lloguer social. Caldria defi nir les normes d'accés, ús i 
devolució amb una ordenança específi ca. Oberts a la possibili-
tat de promocionar un bloc de pisos de habitatge social.
LIBERTO FOLCH respon: Aquest sí que és un greu problema 
i nosaltres també el portem al nostre programa de propostes. 
Els ajuntaments han de ser més exigents quan defi neixin la 
proporció que es dedica a l'habitatge social a l'hora de donar 
permisos a la construcció. Potser una solució és alliberar espai 
públic per construir habitatge social. Una altra pot ser repensar 
la forma en què molts habitatges unifamiliars puguin ser refor-
mats i puguin donar cabuda a famílies que creixen. De nou, 
seiem i parlem i ben segur que trobarem la millor solució.
DANI RUIZ respon: Impulsar un nou model d'habitatge amb 
formules de lloguer assequible o mirar de localitzar terrenys 
adients, i traslladar-ho a l'autoritat competent, tal com s'ha fet 
la biblioteca. 

Demòcrates creiem que cal posar en marxa de forma real la 
zona blava i incorporar algun terreny apte per aparcament prop 
a la zona centre.
ORIOL LOZANO respon: Palau-solità i Plegamans no té un 
problema d’aparcament. Les enquestes de la Diputació diuen 
que som el poble més ben valorat en aquest sentit. Tot i això, 
el nou projecte de l’Av. Catalunya crearà més places d’aparca-
ment al centre. I com a millora, repintar llocs ja existents a les 
zones que sigui necessari perquè quedi més ordenat.
MARC SANABRIA respon: No podem passar per alt 
que tenim una vila extensa i dispersa en urbanitzacions, 
per la qual cosa cal garantir l'accés ordenat de cotxes 
per poder accedir al nucli comercial i de restauració. 
Per això, modernitzarem i digitalitzarem la zona blava 
gratuïta per a la seva correcta utilització i incremen-
tarem el confort urbà habilitant més places en noves 
zones d'aparcament en rotació. També farem el bus 
urbà gratuït. Millorarem les parades, amb  la ins-
tal·lació de marquesines als barris. També, reorde-
narem la parada d'autobús del centre perquè sigui 
més segura i accessible.
LAURA NAVARRO respon: Nosaltres no creiem que apar-
car a Palau-solità i Plegamans sigui ara com ara un problema. 
Qualsevol punt del centre o de qualsevol altre barri té aparca-
ment disponible a menys de cinc minuts a peu, cosa que en 
moltes altres ciutats o pobles seria considerat un luxe. Una altra 
cosa és que es puguin fer millores en el transport públic, o en la 
pacifi cació de vies que permetin una millor circulació de veïns i 
veïnes. Però l'aparcament en si, no hi veiem problema.
ANDRÉS MARTÍNEZ respon: No veiem un problema espe-
cial actualment als aparcaments de Palau, només l'avinguda 
de Catalunya al tram central, genera una demanda superior a 
l'oferta. A Cs proposem una planifi cació d'àrees d'aparcament 
per al futur a les zones de més concentració.
LIBERTO FOLCH respon: Avui dia, no crec que aquest sigui 
un tema prioritari a Palau. Pot ser alguna zona en especial, però 
caldria evidenciar-la, per respondre més acuradament.
DANI CAMA respon: No veiem cap problema amb l’aparca-
ment. Hi ha aparcament de sobres i a més gratuït. El problema 
és l'hàbit de moure’s en cotxe quan no és imprescindible, o 
voler aparcar a la porta dels llocs on anem. A Palau no hi ha cap 
lloc on no puguis aparcar i caminar un 
màx im de 2-3 minuts. El que 
cal són campanyes 

per reduir l'ús 
del cotxe.

Com pensa solucionar la falta 
d'habitatge assequible 
al nostre poble?

Quin problema veu amb els 
aparcaments del poble i com 
ho resoldria?

DANI CAMA, de la CUP
PREGUNTA

DANY RUIZ, de DEMÒCRATES
PREGUNTA

Des de Palau En Comú Podem creiem que aquesta resposta 
és fàcil: 25 metres. Però haurem de mirar al cel per veure si 
plou, no?
ORIOL LOZANO respon: Hi haurà una piscina de 25, l'ex-
terior, i una de 20, la interior. El pla de viabilitat ens diu cla-
rament les característiques que ha de tenir la piscina perquè 
sigui mediambientalment i econòmica, sostenible. Tenim clars 
exemples de complexos esportius defi citaris que tenen un cost 
inassumible i qui fi nalment l'ha d'assumir som el veïnat.
MARC SANABRIA respon: Venim de quatre anys amb molta 
gesticulació però ni un sol projecte d'envergadura materialitzat 
al poble. Una cosa que no havia passat mai, independentment 
del color que governés. Ara, a portes de les eleccions, ens tro-
bem amb una proposta nyap per sortir del pas. Palau mereix 
una piscina de 25 metres, sense excuses. És imprescindible 
que una inversió d’aquesta magnitud garanteixi el mínim regla-
mentari perquè la vila pugui acollir competicions.
LAURA NAVARRO respon: En aquest tema ens recolzem en 
el criteri del consell tècnic que ha estudiat l'avantprojecte. En 
aquestes qüestions hem de fer cas als qui més en saben i el 
seu dictamen diu que per sostenibilitat i per economia, la millor 
opció és la de 20 metres. 
ANDRÉS MARTÍNEZ respon: La nostra idea és que la pis-
cina tingui 25 metres, fi ns i tot que tingui graderies. Però sent 

realistes, primer cal veure la disponibilitat de recursos 
econòmics per tirar endavant el projecte. Nosal-
tres som partidaris d'un projecte que es pugui fer 

per fases en funció de les disponibilitats. 
DANI CAMA respon: Tornem a sor-

prendre’ns. Ara, que una de les 
principals preocupacions d’una 
organització sigui si la piscina ha 
de ser d’una longitud o d’una 
altra. 22,5m. 
DANI RUIZ respon: La piscina 
hauria de ser de 25 metres, que 
ja és la mida idònia per la pràcti-
ca de la natació.

Creu que la futura piscina 
municipal ha de ser de 20 o 
de 25 metres de llarg?

LIBERTO FOLCH, d'ECP
PREGUNTA

EL  R EP OR TATGE
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 ANUNCIS DE SERVEIS PER A LA LLAR

Per a anunciar-vos 
en aquesta secció
Envieu un missatge de 

Whatsapp amb el text que
 voleu publicar al telèfon

629 262 682 

BUSCO TRABAJO con contrato para 
cuidar personas mayores. Con experien-
cia. Maria 688 361 962
ME OFREZCO para limpieza del hogar, 
cuidar a niños o personas que necesiten 
compañía unas horas o fines de semana. 
Angèlica. 631 528 048
BUSCO FAENA por horas o jornada 
completa por las noches de cuidado de 
personas mayores, con experiencia. Mari. 
602 103 746
BUSCO TRABAJO cuidado de personas 
mayores, limpieza, atención  al cliente  por 
horas o jornada completa. Oneyda. 602 
164 387
CHICA busca trabaja de limpieza o para 
cuidar abuelos. Katy. 613 903 160
PARA CUIDAR personas mayores los fi-
nes de semana. Martha. 633 248 002
ME OFREZCO para trabajos de jardinería 
o cuidar de personas mayores. Edgardo. 
633 34 93 16
ME OFREZCO para trabajos de interna o 
cuidado de personas mayores. Katy. 671 
366 000
CHICA CON EXPERIENCIA se ofrece 
para cuidar personas mayores y limpieza. 
Coche propio. Angelina. 679 894 678
BUSCO HORAS por la mañana ya sea en 
limpieza o cuidado de personas mayores
Doris. 640 21 79 18
BUSCO TRABAJO de cuidadora de  ma-
yores o de limpieza por horas. Mabel. 631 
737 303
TENGO EXPERIENCIA en el cuidado de 
personas mayores y limpieza y buscotra-
bajo. Katerin. 622 323 025 
BUSCO TRABAJO de limpieza  por la 
mañana, en oficinas o casa, con experien-
cia. 649 443 108. Blanca
SEÑORA para cuidado de personas ,lim-
pieza del hogar y plancha. Antonia. 687 
537 469
SENYORA amb experiència per cuidar 
i acompanyar a persones grans a Palau. 
Assumpció 938 648 172
ME OFREZCO PARA trabajar de mane-
ra externa o acompañar a personas ma-
yores. Disponibilidad inmediata. Leidy. 
600 624 667
BUSCO FAENA como acompañante 
de ancianos por las tardes. Ana. 631 
817648
SOY UN CHICA DE 30 AÑOS con mu-
cha experiencia en el cuidado de perso-
nas de la tercera edad. Documentos en 
regla. Núria. 632 412 554
CHICA DE 45 AÑOS responsable y 
puntual se ofrece para empleada de ho-
gar. Trabajo estable. Tengo experiència. 
Laura. 653 681 250 
BUSCO TRABAJO como cuidador de 

personas mayores, tengo  mucha expe-
riencia. Trabajo por horas o jornada com-
pleta. Kleber 645 990 705
CHICA de 27 años, con experiencia en 
cuidado de niños y adultos. Puntual, ho-
nesta y respondable. Tambien para tareas 
de limpieza. Jessy. 642 850 378
SEÑORA con experiencia en el cuidado 
de niños y personas mayores y/o en ta-
reas de limpieza. Yolanda 682 389 110
ME URGE TRABAJAR de interna o ex-
terna, sea limpieza o cuidado de niños. 
preguntar por Luz. 672 775 017.
BUSCO TRABAJO de niñera, cuidadora 
o de limpieza. Isabel. 678 485 322.
SEÑORA se ofrece para el cuidado a per-
sonas mayores, con experiencia.  Marga-
rita. 671 197 269.
GRADUADA en educació infantil, s'ofe-
reix a fer de cangur. Aina. 659256697 
ANDO en busca de trabajo, de limpieza 
o para cuidar personas mayores. Martha 
633 248 002
ME OFREZCO para limpieza de domicilio 
y cuidado de ancianos, con coche propio 
y experiencia, con referencias.  650 603 
965. Elena.
BUSCO TRABAJO para limpiar jardín 
o cuidado de animales. Albert. 633 370 
866.
ME OFREZCO para trabajos de limpieza 
de casas, pisos etc. Con referencias. Mai-
rela. 691 728 484
BUSCO TRABAJO por la mañana 4 ho-
ras. Tengo experiencia en cuidar personas 
Mayores. Carmen. 649 642 765.
CHICA UCRANIANA seria i responsable 
busca un trabajo como limpieza,canguro 
o cuidado de personas mayores. 665 395 
947 Lesya 
ME OFREZCO para tareas de limpieza. 
Cristina. 643 823 025.
CUIDADORA de personas mayores con 
experiencia de 5 años y disponible las 24 
horas. Nelly. 642 227 240

SEÑORA de 59 años se ofrece para el 
cuidadode personas mayores. Carmen. 
635 24 06 98.
BUSCO EMPLEO de externa 8 horas o 
por horas de limpieza. Yesica. 605 633 
336.
AUXILIAR de enfermería en geriatria se 
ofrece para cuidado de personas mayo-
res. Noche. 611 211 685. Gabriela.
DESEO trabajar cuidando personas gran-
des  se cocinar, planchar y limpiar. Narci-
sa. 610 33 57 43.
SEÑORA para cuidado de personas ma-
yores o tareas de limpieza. Marie. 640 67 
99 93.
 ME OFREZCO para jornada de 8 horas 
en tareas de limpieza, como interna o ex-
terna. Con experiencia. Nohemy. 633 15 
30 32
BUSCO TRABAJO bien cuidando niños 
o personas mayores o en tareas de lim-
pieza. Lina. 631 397 009.

MUDANCES I TRASTERS
 Vols fer una mudança de

qualitat i econòmica? 
Fem poble i truca’m! 

Pressupost sense compromís 

697 999 537
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Farmàcies de guàrdia - MAIGAquest mes no  et perdis...
De dilluns a divendres, de 8,30h a 21h, la farmàcia de guàrdia és J. Beatobe (excepte 
el mes d’agost). Els caps de setmana de 9h a 21h consulteu el següent calendari:

J. Beatobe:  C/Anselm Clavé, 1 -  938 648 047 | L. Lacorzana: C/Sagrera, 4 - 938 
649 830 | D. Lagarda: Avda. Catalunya, 138 - 938 644 896 | N. Muntada: C/Secre-
tari Gil, 21 - 938 649 680 | Can Cortés: C/Camí Reial, 54 - 938 640 046

EMERGÈNCIES
POLICIA LOCAL
AJUNTAMENT, OFICINES
ASSISTENT SOCIAL
CAN CORTÈS
CAP. Ambulatori
CEIP CAN CLADELLAS
CEIP CAN PERIQUET 
CEIP FOLCH I TORRES
CEIP PALAU
IES (Ramon Casas i Carbó)
ESCOLA BRESSOL EL SOL
ESCOLA BRESSOL PATUFET  
ESCOLA MUNICIPAL DE MÚSICA
ESCOLA  MARINADA
DEIXALLERIA MUNICIPAL 
JUTJAT DE PAU

112
938 649 696

938 648 056
938 643 012
938 644 177
938 649 898
938 644 710
938 643 529
938 648 885
938 645 159
938 649 595
938 649 674
938 645 853
938 649 832
938 648 853
938  643 789
938 645 663

Telèfons i xarxes d'interès

Radio Palau - 91.7 FM
@radiopalau
@radiopalau

Protecció Civil PsiP
@protecCivilPsiP
@protecciocivilpsip

Policia Local PsiP
@policiapsip
@policiapsip

Ajuntament de PsiP
@palauplegamans
@ajpalauplegamans

CINEMA
VASIL
Dissabte, 27. 19.00 hores. 
Teatre de la Vila. El Cicle 
Gaudí presenta aquesta 
pel·lícula dirigida per Avel·lina 
Prat i amb Karra Elejalde com 
a protagonista.

EXPOSICIÓ
30 ANYS DEL TREN DE 

L'HOSTAL DEL FUM
Fins el dissabte, 27. 

Torre Folch.  
Ens apropa un recull de 

fotografies de l'Associació 
Cultural d'Amics del Ferroca-

rril Tren de Palau.

TEATRE
PLAER DE DONA
Diumenge, 7. 19.00. Tea-
tre de la Vila.  Dones per 
les dones convida al grup 
Tantaller perque represen-
ti l'obra Plaer de Dona, 
basada en textos d'Isabel 
Clara Simó, Mª Mercé Roca i 
Montserrat Roig. 

FESTES
SANT ISIDRE
Dissabte, 20 i Diumenge, 
21. Diversos llocs. El Patro-
nat de Sant Isidre proposa un 
cap de setmana dedicat a la 
pagesia i el món rural, amb 
passejades, jocs, esmorzars 
sardanes i ball de gitanes.

PISTAXU I BERBERETXU per Albert Plaza

MÚSICA
CONCERT JOVE, 

Divendres, 5. Plaça 1 
d'Octubre. 23.00 hores.  
Lonely Palace i Saturnalia 
(23.00) fan de teloners del 

folk transgressor d'Ebri 
Knight  (00.00)

º

EL  D I R EC TOR I PU B L IC ITAT

VENDA I REPARACIÓ DE MAQUINÀRIA AGRÍCOLA, FORESTAL I DE JARDÍ

SERVEI MULTIMARCA PER A PROFESSIONALS I PARTICULARS

93 787 76 30      /     644 145 145

WWW.AGROALS.COM

C/AGUSTÍ PI I SUNYER, 11 - SANT QUIRZE 
 (SOM AL COSTAT DE PLATAFORMA DE LA CONSTRUCCIÓ, A LA ZONA HERMÈTICA DE SABADELL)

SERVEI OFICIAL
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ESPECIALISTES EN
RESTAURACIÓ DE TARIMES EXTERIORS

DESPRÉSABANS

Escales | Parquet laminat | Parquet de fusta 
| Portes d’interior i exterior | Tarimes d’exterior

C/Avel·li Xalabarder, 18 (Caldes de Montbui) -- Tel. 93 865 50 21 
Ctra. Barcelona, 74 (Cerdanyola) -- Tel. 93 592 21 98

www.caldesparquet.com

611 42 16 19

C. Comerç, 27
Palau-solità i Plegamans

FIBRA ÒPTICA
1.000Mb

+
FIXE i MÒBILS
Trucades il·limitades

93 522 22 55
Vols que t’informem?

C/LLOBREGAT, 6-8
PALAU-SOLITÀ I PLEGAMANS
687 737 321        / 938 644 434
materialesmartinez@hotmail.es

Expertos en toda 
clase de materiales 

para la construcción

ATERIALES
ARTÍNEZM

OFERTA 
EN MATERIALES 
DE JARDINERÍA

Especialistes 
en implants
i ortodòncia
Presumeix de somriure

C/ Pintor Vayreda, 28 local 2. 08184 Palau-Solità i Plegamans. Barcelona

Tel. 938 648 656     |     www.dentalcenterpalau.es     |           685 157 326

@dentalcenterpalau                    /dentalcenterpalau

Primera
visitaGRATUÏTA

Especialistes en

ORTODÒNCIA
INVISIBLE I BRACKETS

Dra. Camila Baglivo

OrtodoncistaAvinguda Catalunya 176 1º 2ª
Palau-Solità i Plegamans (08184)

93 864 48 34

regala’t un 

somriure


